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Datum 2019-01-08 

 

Tid Kl. 14.00 

 

Plats A-salen, Sollefteå kommunhus, Sollefteå 

 

Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 

 

Övriga  Anna-Sofia Kulluvaara. Kommunchef §§ 1-33 

Närvarande Anna Forsberg, sekreterare, §§ 1-33 

 Lisbeth Boman, Utredare§ 2 

 Siv Sjödin, Verksamhetschef för- och grundskola § 9 

 Lena Andersson, Utredare § 12 

 Mikael Näsström, Verksamhetschef Näringsliv § 14 

 Richard Styf, Löner, §§ 16-19 

  

  

Underskrifter Sekreterare  .....................................................................    

  Anna Forsberg §§ 1-33 

 
 Ordförande  .....................................................................     

  Johan Andersson (C) §§ 1-33 

 

  Justerare  .....................................................................   

  Åsa Sjödén (S) §§ 1-33 
 

   
 

Bevis om justering 
Justeringen har tillkännagetts genom anslag på kommunens anslagstavla, entréplan, kommunhuset. 
 
Myndighet  Kommunstyrelsen 
 
Sammanträdesdatum  2019-01-08 
 
Anslaget sätts upp 2019-01-                tas ner 2019-01 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunstyrelseförvaltningen, kommunhuset, Sollefteå 
 
Underskrift ……………………………………………………………………  / 
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Närvaro- och tjänstgöringslista 

Namn När- Tjg. Jäv Reservation Anteckning 

 varo ers. §  § § § § § § §  

   16 17 18 19 6 10 14    

Ledamöter        

Johan Andersson (C) 
X 

 
        Ordförande 

Maria Wennberg (C) 
X 

 
         

Anton Ångman (C) 
X 

 
         

Birgitta Häggqvist (VI) 
X 

 
         

Ulrika Bergman (VI) 
X 

 
         

Roger Johansson (VI) 
X 

 
         

Kjell-Åke Sjöström (V) 
X           

Ulf Breitholtz (V) 
X           

John Åberg (S) 
X    J  R R R   

Åsa Sjödén (S) 
X      R R R  Justerare 

Tommy Svensson (S) 
X      R R R   

Stina Holmberg (S) 
X      R R R   

Mikael Sjölund (S) 
X     J R R R   

Lillemor Edholm (S) 
X  J    R R R   

Roger Westerlund (SD) 
X           

Ersättare         

Joel Ölund (C) 
X           

Monica Tirri (C) 
X           

Daniel Höglund (C) 
X           

Anton Molén (VI) 
X           

Jörgen Åslund (VI) 
X           

Mattias Ahlenhed (VI) 
X          Närvarar §§ 1-13 

Sebastian Nygren (V) 
X           

Marie Hansson (V) 
X           

Lennart Önblad (S) 
X X         Tjg. § 16, 18-19 

Åsa Nilsson (S) 
X   J        

Torbjörn Persson (S) 
X           

Susanne Lindahl (S) 
X           

Morgan Nordin (S) X           

Sven-Olov Gradin (M) 
X           

Sven-Erik Ragnarsson (SD) 

 
-           
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Val av justerare 
Åsa Sjödén (S) väljs att justera protokollet. 

 
Anmälan av protokoll 
Protokoll anmäls från kommunstyrelsens utskott. 

 

- Allmänna 2018-12-11 

- Samhällsutveckling 2018-12-10 

- Vård och omsorg 2018-12-12 

- Unga och lärande 2018-12-20 

 

Läggs till handlingarna. 

 

Ändring av dagordning 

Ärende ”Försäljning av parkering EON” tas bort från dagordningen. 

Informationen ”Kabeko – vindkraft” flyttas till kommunstyrelsens möte i mars. 
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§ 1  Dnr KS 9/2019 

 
Muntliga informationer 
Beslut 

 

Informationerna noteras. 

 

Ärendebeskrivning 

Information lämnas Kommunstyrelsen enligt följande. Kommunstyrelsen ges möjlighet 

att ställa frågor. 

 

Arbetsläget 2018 och plan för 2019 - Krisberedskap, säkerhetssamordning och 

Informationssäkerhet 

Nils-Olov Nilsson, Krisberedskaps och säkerhetssamordnare 

Presenterar sig själv och sin samordnande roll på kommunen. 

Informerar om grunderna, - vad är krisberedskap, civiltförsvar och säkerhetsskydd. 

Presenterar kort om vad som skett under 2018 tex. kontinuitetsplanering inom 

äldrevården. 

Under 2019 kommer kontinuitetsplanering för kosten att genomföras. En 

säkerhetsskyddsanalys kommer att ske under våren. Säkerhetsprövning av personal som 

har tillgång till säkerhetsklassade uppgifter ska ske. Kommunen kommer att erhålla 

signalskyddssystem för att kunna kommunicera med andra myndigheter. 

Presenterar de krav som kommunen har avseende informationssäkerhet och 

dataskyddsförordningen. 

Under 2019 ska bla. ett regelverk arbetas fram gällande informationssäkerhet. 

Huvudenhetschef Örjan Abrahamsson, Skolchef  

Informerar om 

• Presenterar sig själv och sin bakgrund. 

• Det har varit lugnt för verksamheterna under helgerna. 

• Åke Gullersbo, verksamhetschef tekniska, Informerar om den ändring i 

delegeringsordningen som föreslagits efter att en Mark- och exploateringsingenjör 

anställts. Ärendet återremitterades av kommunstyrelsen under hösten och kommer 

åter längre fram på kommunstyrelsen. 

 

Huvudenhetschef Ann-Katrin Lundin, Socialchef 

Informerar om 

• Presenterar sig själv och sin bakgrund. 

• Jul- och nyårshelgen har varit lugn för verksamheterna. 

• Inga medicinskt färdigbehandlade har legat kvar på sjukhuset under helgerna. 
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Kommunchef, Anna-Sofia Kulluvaara 

Informerar om 

• Presenterar sig själv och sin bakgrund. 

• Visar den kommunövergripande Målkompassen för 2019. 

• Presenterar kort det arbete som bedrivs gällande företagande och 

#drivkraftSollefteå 

• Kristina Gullersbo ny verksamhetschef för Äldreomsorgen, anställd from 1 

april 2019. 

• Annika Modéen, ny verksamhetschef för Individ- och familjeomsorgen. 

• Maria Lindsbo, ny roll som verksamhetsstöd juridik. 

• #drivkraftSollefteå on tour – nya platser under våren. Edsele, Junsele och 

Undrom. 

 

Kommunalråd, Johan Andersson 

Informerar om 

• Möte med Rennäringen på Markusgården den 16 januari kl 19.00. 

• Informationsträff för företagare om planerade vindkraftssatsningar i Sollefteå 

kommun med omnejd. Markusgården Näsåker 28 januari kl 19.00. 
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§ 2 Dnr KS 207/2018 

 

Uppdatering av ärendet - Bevarande av vattentornet Övergård 
6:23  

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

att ta över Vattentornet och undertecknar avtal – överlåtelse av vattentornet, Räfsan 1. 

Finansiering (10 tkr) via Kommunstyrelsens konto för särskilda satsningar, ID 81256. 

 

att förvaltningen återkommer till kommunstyrelsen i februari med uppgifter och underlag 

kring flytten av tornet.  

 

Information 

Lisbeth Boman, utredare, informerar om bakgrund för ärendet och det som ska tas 

ställning till idag nämligen - Övertagande av vattentornet. 

 

Förslår en förändring i skrivningarna – att förvaltningen återkommer till 

kommunstyrelsen i februari med underlag och uppgifter kring flytten av tornet. 

 

Informerar kort om de ekonomiska förutsättningarna samt föreningen ”Vattentornets 

vänner”. 

 

Kommunstyrelsen ges möjlighet att ställa frågor. 

………….. 

Ärendebeskrivning 

Kulturmiljökommittén beslöt vid sitt sammanträde 2018-11-07 föreslå kommunstyrelsen 

uppdra till Ulf Jonasson att underteckna avtalet om överlåtelse av Vattentornet  

(Övergård 6:23). 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har därefter behandlat ärendet vid sammanträden 2018-

11-13 (§88) samt 2018-12-11 (§92) och föreslagit kommunstyrelsen besluta 

 

att ta över Vattentornet och underteckna överlåtelseavtal, samt  

att vidta åtgärder för stabilisering av tornet. 
 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår kommunstyrelsen besluta 

att uppdra till Ulf Jonasson att underteckna Avtal - Överlåtelse av Vattentornet, samt 

att förvaltningen återkommer till kommunstyrelsen i februari med uppgifter och underlag 

kring flytten av tornet.  
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Av överlåtelsehandlingen framgår följande: 

- I samband med undertecknandet övergår från samma datum äganderätt,  

  ansvar för tillsyn, underhåll etc till Sollefteå kommun. 

- Sollefteå kommun står för kostnader och arbete. 

- Flytten i sin helhet skall vara genomförd 2019-08-15. 

- Vattentornet överlåtes mot en ersättning om totalt tio tusen kronor. 

 

 

Beslutsunderlag/Lagrum 

Förvaltningsyttrande Lisbeth Boman, KS 207/2018-8 

Protokoll AU 2018-11-13 § 88, KS 207/2018-6 

Protokoll AU 2018-12-11 § 92, KS 207/2018-7 

Beslut om bygglov utan startbesked, Jävsnämnden 

 

Allmänna utskottets förslag till beslut 

Allmänna utskottet föreslår  

Kommunstyrelsen besluta 

 

Att ta över Vattentornet och undertecknar avtal – överlåtelse av vattentornet, Räfsan1, 

samt vidta åtgärder för stabilisering av tornet. 

 

Förslag till beslut på mötet 

Birgitta Häggkvist (VI) föreslår kommunstyrelsen besluta ”att ta över Vattentornet och 

undertecknar avtal – överlåtelse av vattentornet, Räfsan 1.” samt ” att förvaltningen 

återkommer till kommunstyrelsen i februari med uppgifter och underlag kring flytten av 

tornet. ” 

 

Finansiering via Kommunstyrelsens konto för särskilda satsningar, ID 81256. 

 

Mikael Sjölund (S) föreslår Kommunstyrelsen beslutar enligt allmänna utskottets förslag 

till beslut. 

 

Beslutsgång 

Ordförande Johan Andersson (C) ställer frågan om kommunstyrelsen beslutar enligt 

utskottets förslag eller enligt Birgitta Häggkvist (VI) förslag. Finner att kommunstyrelsen 

beslutar att enligt Birgitta Häggkvist (VI) förslag. 

 

 

Skicka till 

Ekonomi 

Ansvarig handläggare, Lisbeth Boman 

FEKA 
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§ 3 Dnr KS 354/2018 

 

Uppföljning av Arbetsmiljöplan med fokusområde 2018   

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

Att godkänna uppföljning av ”Arbetsmiljöplan med fokusområde 2018”. 

 

Att kostverksamheten ska lämna in sina handlingsplaner gällande social och 

organisatorisk arbetsmiljö i syfte att minska den psykiska ohälsan. Återrapportering ska 

ske på kommande kommunstyrelsemöte 

 

Ärendebeskrivning/Sammanfattning 

Till Sollefteå kommuns arbetsmiljöpolicy hör en bilaga i form av en arbetsmiljöplan. I 

denna plan ska finnas ett fokusområde som är särskilt aktuell för verksamheterna att 

arbeta med under året. Under 2018 har fokusområdet varit ”Verksamheterna ska vidta 

aktiva åtgärder för att förbättra den sociala och organisatoriska arbetsmiljön i syfte att 

minska den psykiska ohälsan”. Verksamheterna har under året undersökt risker och 

hinder i arbetsmiljön och upprättat handlingsplaner som redovisats i respektive 

verksamhets samverkansgrupp. 

 

Beslutsunderlag 

Uppföljning av Arbetsmiljöplan med fokusområde 2018, KS 354/2018-2 

Förvaltningsyttrande Marja Wallin, KS 354/2018-1 

Protokoll Allmänna utskottet 2018-12-11, § 93, KS 354/3018-3 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Allmänna utskottet föreslår  

Kommunstyrelsen besluta  

 

att godkänna uppföljning av ”Arbetsmiljöplan med fokusområde 2018”. 

 

Allmänna utskottets förslag till beslut 

Allmänna utskottet föreslår,  

Kommunstyrelsen besluta  

 

Att godkänna uppföljning av ”Arbetsmiljöplan med fokusområde 2018”. 
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Förslag till beslut på mötet 

Åsa Sjödén (S) föreslår kommunstyrelsen besluta att kostverksamheten ska lämna in sina 

handlingsplaner gällande social och organisatorisk arbetsmiljö i syfte att minska den 

psykiska ohälsan. Återrapportering ska ske på kommande kommunstyrelsemöte. 

 

Beslutsgång 

Ordförande Johan Andersson (C) ställer frågan om kommunstyrelsen beslutar enligt 

allmänna utskottets förslag med tillägg av Åsa Sjödén (S). Finner så. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

HR, Marja Wallin 

Kostenheten, Jonny Olsson 
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§ 4 Dnr KS 423/2018 

 

Arbetsordning Kommunfullmäktige   

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta  

 

Att fastställa förslag till Arbetsordning för Kommunfullmäktige. 

 

Ärendebeskrivning/Sammanfattning 

Arbetsordning för Kommunfullmäktige har gåtts igenom och uppdaterats bla. utifrån den 

nya kommunallagen. Redaktionella ändringar har gjorts. 

• Inledning kompletterad med kommunallagens krav på innehåll i arbetsordningen 

• Presidium: 

§2 Ny skrivning för att möta ev. svårighet att välja presidium vid första 

mötet med nya Kommunfullmäktige. 

Förtydligande av arbetsuppgifter för Presidiet har lagts till. 

Tagit bort procentangivelsen i arbetsordningen för att minimera platser att 

ändra på om nytt beslut fattas. Hänvisar till beslut i Kommunfullmäktige om 

årsarvoden för 2019-2022. 

§ 4 redaktionellt 

§ 14 lagt till att ”ledamot ska anmäla till sekreteraren om ledamoten 

avbryter sin tjänstgöring”. 

• Turordning för handläggning av ärenden:  

§ 19 kungörelse ändrat till tillkännagivande 

• Yttranderätt vid sammanträden § 20 – ändring av laghänvisning 

§ 21 – förtydligande av revisorernas närvarorätt. 

• Yrkanden § 25: enbart redaktionellt/språkligt 

• Motion § 29, Interpellation § 30, Fråga § 31 – ordet egenhändigt borttaget. 

• Medborgarförslag § 32: Ny skrivning kring medborgarförslag. Förtydligande om 

vad de kan innehålla och att de kan komma att lämnas till förvaltningen att hantera 

direkt. 

• Reservation § 38: Förtydligande om när en motivering av reservation ska lämnas 

in vid direkt justering. 

• Fullmäktige beredningar: borttaget. 

• Tillfälliga fullmäktigeberedningar § 40; tjänstemannastöd tillsätts när beredning 

tillsätts. 

• §§ 41 – 45 redaktionella ändringar. 
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Förvaltningens bedömning 

Bedömer att kommunstyrelsen bör besluta om förslag till Arbetsordning för 

Kommunfullmäktige. 

 

Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 
Inga ekonomiska konsekvenser. 

 

Beslutsunderlag/Lagrum 

Förslag till arbetsordning för Kommunfullmäktige, 57877 

Förvaltningsyttrande Anna Forsberg 2018-11-30, KS 428/2018-1 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår Allmänna utskottet föreslå Kommunstyrelsen föreslå 

Kommunfullmäktige besluta att fastställa förslag till Arbetsordning för 

Kommunfullmäktige. 

 

Allmänna utskottets förslag till beslut 

Allmänna utskottet föreslår  

Kommunstyrelsen föreslå  

Kommunfullmäktige besluta  

 

Att fastställa förslag till Arbetsordning för Kommunfullmäktige. 
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§ 5 Dnr KS 424/2018 

 

Reglemente för Kommunstyrelsen   

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

Att återremittera ärendet till utskottet. 

 

Ärendebeskrivning/Sammanfattning 

Reglemente för Kommunstyrelsen har gåtts igenom och uppdaterats utifrån den nya 

kommunallagen. Redaktionella ändringar har gjorts. 

• § 1 Ledningsfunktionen: mening tre har bakats in i mening 1. 

• § 6 Övrig förvaltning: förtydligande gällande kommunens ansvar för totalförsvar 

och höjdberedskap. 

Ny säkerhetsskyddslagsstiftning from 20190401 – SFS 2018:585 

Begreppet personuppgift ändrat till dataskydd utifrån GDPR. 

• § 7 Delegering från Kommunfullmäktige:  

o Delar som avser mark och fastigheter har flyttats så att de 

delegeringspunkterna ligger i anslutning till varandra.  

o Tidigare fanns två delegeringsmeningar, dess två var inte fullständiga och 

tämligen otydliga. Därav har dessa ersatts med tre delegationsmeningar: 

1: Avser servitut och rättigheter, vilket tidigare saknades i klartext. 

2: Avser överlåtelse av lös och fast egendom och förtydligar på vilka sätt de 

kan ske, en överlåtelse kan ske på fler sätt än ett regelrätt köp/försäljning.  

3: Avser markanvisningar och exploateringsavtal vilket tidigare i klartext 

saknats / varit otydligt. 

o I tillägg till detta har meningen ”inom en av fullmäktige fastställd 

beloppsram” utgått. All delegering till nämnder så väl som till 

verksamheter utgår från de av fullmäktige fastställda ekonomiska ramarna. 

I nästa led preciseras beloppen i delegationsordningen för de olika typer av 

beslut som kan fattas av verksamheterna givet att de ryms inom ramen för 

tilldelade medel. 

• § 10 Förhinder att delta i sammanträde: tagit bort begränsning, kan också vara 

annan sekreterare än Kommunsekreteraren. 

• § 13 Kallelse: tagit bort att den ska vara skriftlig då den ska vara digital inom en 

snar framtid. 
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• § 15 Kommunstyrelsens arvoderade uppdrag: tagit bort procentangivelsen i 

reglementet för att minimera platser att ändra på om nytt beslut fattas. Hänvisar 

till beslut i Kommunfullmäktige om årsarvoden för 2019-2022. 

• § 17 Reservation: Förtydligande om motivering av reservation vid omedelbar 

justering. 

• § 21 Utskottens sammansättning och ansvarsområden: Förtydligande att 

utskottens ledamöter och ersättare ska sitta i Kommunstyrelsen. 

• § 25 Handläggning av ärenden: Det finns enligt kommunallagen inget 

beredningstvång i Kommunstyrelsen. Extra ärenden i kommunstyrelsen är inte 

ovanligt varför en skrivelse om att det SKA beredas och lämnas förslag från 

utskotten blir missvisande. 

 

 

Förvaltningens bedömning 

Bedömer att kommunstyrelsen bör besluta om förslag till reglemente för 

Kommunstyrelsen. 

 

Beslutsunderlag/Lagrum 

Förslag till reglemente för Kommunstyrelsen, 57878 

Förvaltningsyttrande Anna Forsberg 2018-11-30, KS 424/2018-1 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår Allmänna utskottet föreslå Kommunstyrelsen föreslå 

Kommunfullmäktige besluta att fastställa förslag till reglemente för Kommunstyrelsen. 

 

Allmänna utskottets förslag till beslut 

Allmänna utskottet föreslår  

Kommunstyrelsen föreslå  

Kommunfullmäktige besluta  

 

Att fastställa förslag till reglemente för Kommunstyrelsen. 

 

Förslag till beslut på mötet 

Birgitta Häggkvist (VI) föreslår en ändring i § 26 ”Rösträtt i budgetberedningen har 

enbart tjänstgörande ledamöter i allmänna utskottet”. 

 

Ulf Breitholz (V) föreslår en ändring i § 26 ”Budgetberedningen utgörs av allmänna 

utskottet, eller av parti utsedd representant ur Kommunstyrelsen eller 

Kommunfullmäktige, kompletterat….” 

 

Johan Andersson (C) föreslår att ärendet återremitteras till allmänna utskottet. 
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Beslutsgång 

Ordförande Johan Andersson ställer frågan till kommunstyrelsen om ärendet 

återremitteras till allmänna utskottet. Finner så. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Sekreterare Allmänna utskottet 
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§ 6 Dnr KS 435/2018 

 

Försvarsmaktsetablering i Sollefteå kommun 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

Att styrgrupp för arbetet med återetablering av försvarsmakten i Sollefteå kommun ska 

bestå av fem ledamöter från fem olika partier. 

 

Att valen sker på allmänna utskottet 15 januari 2019. 

 

Reservationer 

John Åberg (S), Åsa Sjödén (S), Tommy Svensson (S), Stina Holmberg (S), Mikael 

Sjölund (S), Lillemor Edholm (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag. 

 

 

Ärendeberedning 

April 2018 lämnade Försvarsberedningen rapporten ”Motståndskraft: Inriktning av 

totalförsvaret och utformningen av det civila försvaret 2021-2025”. I rapporten pekas vår 

region som ett strategiskt viktigt område där Försvarsmakten idag har liten eller ingen 

närvaro. Detta öppnar upp möjligheten för en etablering i vår region och Sollefteå 

kommun.  

 

Under 2018 har Sollefteå kommun såväl politik som förvaltning efter diskussioner i 

allmänna utskottet arbetat med frågan om en återetablering av Försvarsmakten i 

kommunen. Bland annat har ett antal besök på politiskt initiativ genomförts för att 

marknadsföra befintliga anläggningar.  

 

Ett eventuellt beslut om etablering kommer dock att dröja fram till tidigast 2020 då nästa 

Försvarsbeslut ska beslutas av riksdagen. Något som innebär att ett strategiskt och 

långsiktigt arbete behövs för att en etablering ska bli verklighet i vår kommun.  

 

Därför behövs en politisk styrgrupp som kan driva arbetet med att utveckla underlag och 

marknadsföra Sollefteå kommun som etableringsort för Försvarsmakten.  

 

För att leda det fortsatta arbetet ska en styrgrupp utses. 
  

Förslag till beslut på mötet 

Johan Andersson (C) föreslår att Kommunstyrelsen i januari ska utse en styrgrupp för 

arbetet med återetablering av försvarsmakten i Sollefteå kommun. 

 

Allmänna utskottets förslag till beslut 

Allmänna utskottet föreslår 
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Kommunstyrelsen besluta  

 

Att utse en styrgrupp för arbetet med återetablering av försvarsmakten i Sollefteå 

kommun. 

Beslutsunderlag 

Allmänna utskottets protokoll § 97, KS 435/2018-1 

 

Förslag till beslut på mötet 

Åsa Sjödén (S) föreslår att styrgruppen ska bestå av 5 ledamöter – 3 från majoriteten och 

2 från oppositionen. 

 

Birgitta Häggkvist (VI) föreslår att styrgruppen ska bestå av 5 ledamöter från 5 olika 

partier. Åsa Sjödén (S) förslår avslag på Birgitta Häggkvist (VI) förslag. 

 

Birgitta Häggkvist (VI) föreslår att val av ledamöter hänskjuts till allmänna utskottet den 

15 januari 2019. 

 

Beslutsgång 

Ordförande Johan Andersson (C) ställer frågan om kommunstyrelsen beslutar att enligt 

Åsa Sjödén (S) förslag eller enligt Birgitta Häggkvist (VI) förslag. Finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt Birgitta Häggkvist (VI) förslag och 5 ledamöter från 5 

olika partier. 

 

Ordförande frågar även om valen av ledamöter hänskjuts till allmänna utskottet 15 

januari. Finner så. 
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§ 7  Dnr KS 170/2018 

 

Svar på medborgarförslag - Sollefteå kommun, en global förebild 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslå 

Kommunfullmäktige besluta att 

 

- medborgarförslaget anses besvarat.  

Ingår i projektet Stolpe in för Stad och Land (SiSL). 

 

Ärendebeskrivning 

Den 27 april 2018 lämnade medborgare Bertil Sundqvist in ett medborgarförslag där han 

föreslår att Sollefteå kommun bör bli en global förebild i likhet med Storumans kommun 

samt i den anda som TV-serien Storuman forever spred under våren 2018.  

Bertils förslag är att bjuda in representanter från Storumans kommun inklusive Björn 

Ferry och Heidi Andersson för att få veta hur de jobbar efter programmet. Att vi gör en 

gemensam sak med Storuman, innan programmet faller i glömska. 

Motiveringen från Bertil är att Storuman och Sollefteå har likheter som gör samarbetet 

intressant. Han tycker att en stark framåtsyftande miljöprofil stärker kommunen. Han vill 

precis som Heidi Andersson och Björn Ferry vända åsikten ”att vi är så få i det globala 

perspektivet, att det inte är någon mening att bry sig”.  

Den 30 augusti 2018 hamnade ärendet om medborgarförslaget på hållbarhetsstrategens 

bord.  

 

Förvaltningens bedömning 

TV-serien Storuman forever är ett realityprogram med fokus på livsstil, miljö, klimat, 

fakta samt inspiration med 5 avsnitt som sändes på SVT mellan den 20 mars 2018 t.o.m. 

17 april 2018. TV-serien Storuman forever är ett Serien går att se på SVT play framtill   

14 februari 2019.  

Programmet handlar om det äkta paret Björn Ferry och Heidi Andersson vill leva ett 

fossilfritt liv senast år 2025, och vill ha med sig hela sin hemort – Storuman – på tåget.  

 

Avsnitten handlar om oron för klimatförändringarna och att dess konsekvenser växer i 

takt med nya larmrapporter. Hur kan vi handgripligen göra något åt det? Och hur väcker 

man ett brett engagemang i frågan? De vill helt enkelt ändra en hel kommuns syn på 

klimatförändringarna på bara 3 månader, är det ens möjligt? Det är högt uppsatta mål. 
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Heidi och Björns tanke är att en tävling kan få folk att engagera sig, vilket ledde till att 

några profilstarka personer anslöt sig till tävlingen. Fokus på transporter men även blickar 

riktas på hur vi kan hantera matsvinnet samtidigt som Heidi och Björn börjar ana att det 

kanske inte kommer bli så lätt att få med alla på tåget. Heidi och Björn blir allt mer fru-

strerad över att även till synes enkla saker är svåra att genomföra. Samtidigt inser de att 

riktiga förändringar är svåra att åstadkomma utan beslut och stöd från samhälle och poli-

tiker, Storuman forever.2018. www.svt.se.  

 

Svar från Storumans kommun 

I samtal med Erika Arklöf energi- och klimatrådgivare i Storumans kommun berättar hon 

att TV-serien framförallt har skapat en ökad medvetenhet hos medborgare i Storuman 

men även i hela Sverige. De har t.ex. ansökt om Klimatklivet-medel från 

Naturvårdsverket för att göra om befintliga trottoarer till cykel- och gångvägar. Alla 

ställen där en cykel kan passera en barnvagn ska godkännas för cykel- och gångväg och 

skapa tillräckligt nedfasade kanter samt placera ut cykelställ. Nackdelen är att det är svårt 

att räkna hem medel i glesbygd, eftersom de medel som går att söka beräknas utifrån 

befolkningsmängden t.ex. att 50 personer cyklar i Storuman jämfört med 2000 personer 

cyklar i ett bostadsområde i Umeå.  

 

De nationella medel som är riktad till hållbar utveckling är inte tillräckligt anpassad för 

geografiskt stora landsbygdskommuner med liten befolkningsmängd.  Det betyder dock 

inte att glesbygdskommuner inte kan söka medel och inte få dem, utan mer att reglerna 

kring hållbara utvecklingsmedel borde anpassas till mer än t.ex. befolkningsmängden, 

t.ex. besöksmängden och även förväntad besöksmängd.  

 

Sollefteå kommuns svar 

Förvaltningen har tillfrågat Heidi Andersson att besöka och föreläsa i samband med Last-

bilsträffen i Ramsele 2019. Ett initiativ förvaltningen har gjort tillsammans med projektet 

Stolpe in för Stad och Land, SiSL mellersta Norrland. Initiativet är bara i sin grunda och 

planen är att det ska bli någon typ av Hållbarhetsdag med fokus på fossilfria driv-

medel/transporter för politiker, tjänstemän samt företagare i Västernorrland i samband 

med Lastbilsträffen samt även utställning på området för att visa allmänheten vilka driv-

medelsalternativ som idag och i närtid som kan möjliggöra en omställning till fossilfria 

transporter. 

 

Projektet Storuman forever var ett projekt som Heidi och Björn initierade och inte Stor-

umans kommun. Att jobba i liknande projekt i Sollefteå kommun innebär krav på resurser 

både i form av tid och av pengar. I övrigt kommer förvaltningen att fortsätta att arbeta i 

den andan att eftersträva att de tre hållbarhetsdimensionerna social-, ekonomisk- och eko-

logisk hållbarhet vidhålls i de offentliga verksamheterna.  
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Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 
Inspirationsföreläsning med Heidi Andersson kostar 30 000 kr och finansieras till-

sammans med Projektet SiSL mellersta Norrland. 

 

Det saknas just nu personella- och ekonomiska resurser att arbeta med fler hållbarhets-

projekt (Fairtrade City, Laddinfrastruktur, Giftfri miljö samt Agenda 2030 vilket 

inkluderar en nulägesanalys) än det vi gör år 2019-2020.  

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Medborgarförslaget anses besvarat. 

 

Förslag på mötet 

Mikael Sjölund (S) – Förvaltningens förslag med tillägg – ingår i projekt SiSL 

 

Lagrum 

Översiktsplan för Sollefteå kommun 2019 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Stina Eriksson – KS 170/2018-3 

Medborgarförslag, Bertil Sundqvist – KS 170/2018-1 

 

Utskottet för Samhällsutvecklings förslag till beslut 

Utskottet för Samhällsutveckling föreslår 

Kommunstyrelsen föreslå 

Kommunfullmäktige besluta att 

 

- medborgarförslaget anses besvarat.  

Ingår i projektet Stolpe in för Stad och Land (SiSL). 

 

Förslag till beslut på mötet 

Roger Johansson (VI) föreslår att kommunstyrelsen förslår kommunfullmäktige besluta 

enligt utskottets förslag. 
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§ 8 Dnr KS 367/2018    

     

Svar revisionsrapport – Resursfördelning och ekonomistyrning i 
gymnasieskolan 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen besluta att 

 

- anta förvaltningens yttrande som sitt eget och överlämna det som svar till 

revisorerna. 

 

Ärendebeskrivning 

På uppdrag av de förtroendevalda revisorerna i Sollefteå kommun har PwC genomfört en 

granskning av gymnasieskolan. Granskningen, som tar utgångspunkt i kommunallagens 

revisionskapitel, har inriktats mot följande områden: 

 

Ändamålsenlighet 

• Resursfördelning  

• Måluppfyllelse verksamhetsmässiga mål 

Ekonomisk tillfredsställelse 

• Måluppfyllelse ekonomiska mål 

Intern kontroll 

• Underlag för planering, fokus på långsiktig planering 

• Uppföljning och analys av ekonomiskt resultat  

• Återrapportering till kommunstyrelsen  

 

Utifrån genomförd granskning är Sollefteå kommuns revisorers sammanfattande 

bedömning att kommunstyrelsen i begränsad utsträckning säkerställer att verksamheten 

bedrivs på ett ändamålsenligt sätt. Verksamheten bedöms till övervägande del bedrivas på 

ett från ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt och med tillräcklig intern kontroll. 

 

För framtiden lämnar Sollefteå kommuns revisorer följande rekommendationer: 

• Kommunstyrelsen behöver tydligare uppmärksamma de olika formerna för 

finansiering och planering av språkintroduktion i kommande års budgetarbete i 

syfte att skapa förutsägbara förutsättningar för gymnasieskolan att kunna hålla en 

ekonomi i balans. 

 

• Kommunstyrelsen behöver säkerställa att beslut avseende mål, omfattning, 

inriktning och kvalitet fattas av kommunstyrelsen och inte av utskott. 

 

Sollefteå kommuns revisorer önskar få svar från kommunstyrelsen senast den 15 februari 

2019. 
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Förvaltningens bedömning 

PwC:s granskning har genomförts genom att man granskat dokument; riktlinjer, rutiner, 

ekonomiska uppföljningar, resursfördelningsmodell och protokoll rörande 

gymnasieskolans ekonomistyrning. Vidare har PwC intervjuat; huvudenhetschef skola, 

verksamhetschef gymnasieskola, rektor och biträdande rektorer för gymnasieskolan, samt  

ekonom. Granskningen har enbart avsett gymnasieskolan och i huvudsak avsett 

kalenderåret 2018. Revisionsobjekt är kommunstyrelsen.  

 

Resursfördelning 

I sin granskning har PwC kartlagt hur resursfördelning, gällande gymnasieskolan, sker 

från kommunfullmäktige till kommunstyrelsen, från kommunstyrelsen till 

gymnasieskolan och internt inom gymnasieskolan. Revisorerna har i sin bedömning av 

huruvida resursfördelningen sker ändamålsenligt, anfört två synpunkter.  

 

Dels anser man att Språkintroduktionens svårigheter att både förutspå elevantal (och med 

det tillhörande kostnader) samt på vilket sätt detta ska finansieras (med ersättning från 

Migrationsverket eller av den ram som tilldelats gymnasieverksamheten) tydligare 

behöver uppmärksammas för att undvika framtida oönskade ekonomiska konsekvenser. 

Förvaltningen delar bedömningen att det är en viktig fråga, men menar att detta redan 

uppmärksammas särskilt. Detta då såväl elevantalet som antalet asylsökande vid 

språkintroduktionen följs upp varje månad. Om förändringar i dessa volymer får en 

påverkan på resultatet, påtalas detta i de månatliga verksamhetsuppföljningarna. Vidare 

uppdaterar förvaltningen sin prognos gällande både antalet elever och andelen 

asylsökande vid språkintroduktionen för de kommande åren minst två gånger per år. 

Dessa prognoser är sedan en del i det underlag som förvaltningen presenterar för 

budgetberedningen inför budgetbeslut varje år. Vilket innebär att budgetberedningen i sitt 

förslag till kommunstyrelsen har kännedom om de eventuella problem/risker som finns 

kring finansieringen av språkintroduktionen när man lägger sitt budgetförslag till 

kommunstyrelsen. 

 

Revisorernas andra synpunkt på resursfördelningen är att man inte bedömer det vara 

förenligt med kommunallagen (kap 6, § 38) att utskottet Unga och Lärande fastställer 

fördelning av ramen mellan verksamheter. Förvaltningen vill här påtala att PwC 

kartläggning, som ligger till grund för denna bedömning, inte är helt korrekt. Vad som 

inte framkommer i kartläggningen, är att kommunfullmäktiges budgetbeslut faktiskt 

innehåller en fördelning av budgetmedel mellan olika delverksamheter (se 

kommunfullmäktiges beslut Övergripande verksamhetsplan med budget 2018-2020, 

beslutsdatum 2017-06-26 § 84).  

 

Förvaltningen beklagar att detta inte upptäcktes i den faktagranskning som förvaltningen 

gjorde av PwC underlag inför revisorernas bedömning. Vidare menar förvaltningen att 

kommunallagens 6 kap § 38 inte kan syfta till att avse en så detaljerad nivå som budget 

per delverksamhet. Delegering inom en nämnd förutsätter alltid beslut i två led. Först 

måste fullmäktige i ett reglemente eller i ett särskilt beslut ha uppdragit till nämnden att 
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hantera ett visst verksamhetsområde eller besluta i vissa ärenden eller ärendegrupper. 

Därefter kan nämnden om den vill besluta om delegering av denna beslutanderätt. 

Nämnden lämnar delegeringsuppdrag genom särskilt beslut eller genom att fatta beslut 

om en delegeringsordning där beslutanderätten i olika ärenden överförs till delegater. 

Nämnden beslutar själv i vilka ärenden eller ärendegrupper beslutanderätten ska 

delegeras. Nämnden får, enligt kommunallagen 6 kap. § 38, inte delegera beslutanderätten 

i följande slag av ärenden:  

 

1. ärenden som avser verksamhetens mål, inriktning, omfattning eller kvalitet, d.v.s. 

nämndens övergripande ansvar för verksamheten,  

2. framställningar eller yttranden till fullmäktige,  

3. yttranden med anledning av att fullmäktiges beslut överklagats,  

4. yttranden med anledning av att nämndens egna beslut överklagats,  

5. ärenden som rör myndighetsutövning mot enskilda, om ärendet är av principiell  

beskaffenhet eller annars av större vikt.  

6. vissa ärenden som anges i särskilda föreskrifter bl.a. inom det sociala området och 

plan och bygglagen  

 

Gällande verksamhetens mål, inriktning, omfattning och kvalitet är tanken med 6 kap. § 

38 p.1 att begränsa rätten att delegera. Detta så att inte nämnders övergripande ansvar för 

verksamheten rubbas.  

Mål, inriktning, omfattning och kvalitet är av övergripande art och anges av riksdag, 

fullmäktige eller nämnd. Exempelvis: nationella mål, föreskrifter och krav i skollag samt 

läroplan, mål fastslagna av fullmäktige, av kommunstyrelsen fastslaget programutbud för 

gymnasieskolan, vilka elever som omfattas av verksamheten samt var i kommunen som 

utbildning ska tillhandahållas. 

 

 Regeln ger dock samtidigt stora möjligheter att flytta ansvaret för andra frågor till 

verksamhetsansvariga och utskott. Förvaltningen bedömer inte att resursfördelning och 

fastställande av elevpeng faller inom ramen för begränsningsregeln. 

Detta då fullmäktige fastställt den ekonomiska ramen för vilken verksamheten skall 

bedrivas, samt att mål, inriktning omfattning och kvalitet angetts av staten, 

kommunfullmäktige och kommunstyrelsen.  

 

Sammanfattningsvis kan man säga att ärenden som är av principiell beskaffenhet eller 

som annars är av större vikt är förbehållna nämnden. Oftast handlar det om ärenden som 

får stora konsekvenser för kommunen och ofta där politiska bedömningar är avgörande. 

Nu gällande delegeringsordning fastställdes av kommunstyrelsen 2018-11-06 § 195. 

 

Måluppfyllelse verksamhetsmässiga mål  

I sin granskning har PwC konstaterat att det i kommunens Verksamhetsplan med budget 

(både 2017-2019 och 2018-2020) inom fokusområde Utbildning och kompetens-
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utveckling, finns två mål som rör gymnasieskolan. Ett av målen fokuserar på att elever 

med grundläggande behörighet till högre studier ska öka och det andra målet är att 

andelen behöriga/legitimerade lärare ska öka. 

Förvaltningen instämmer i dessa fakta och även i revisorernas konstaterande att inget av 

dessa två mål nåddes 2017. Förvaltningen vill här påminna om det systematiska 

kvalitetsarbetet som bedrivs och som fastställs av kommunstyrelsen. Kvalitetsplan 2018-

2020 fastställdes av kommunstyrelsen (KS 2018-01-09 § 13). Planen innehåller tre 

prioriterade områden, varav ökad måluppfyllelse är ett av dessa. 

Gällande andelen behöriga/legitimerade lärare vill förvaltningen påminna om de 

aktiviteter och satsningar som gjorts, bl.a. i syfte att öka andelen behöriga lärare, de 

senast åren. Inte minst att kommunstyrelsen fastställt riktlinjer för rekryteringsförmåner 

som erbjuder förmåner till legitimerade lärare som en del i det strategiska arbetet med 

långsiktig kompetensförsörjning (KS 2018-01-09 § 3). 

 

Måluppfyllelse ekonomiska mål 

PwC kostaterar i sin granskning att gymnasieverksamhetens ekonomiska mål helt enkelt 

är att hålla den budgetram man fått sig tilldelad. Vidare beskriver PwC det ekonomiska 

resultatet 2017, prognos 2018 och orsaker till de negativa avvikelserna som finns båda 

dessa år. Även i dessa delar instämmer förvaltningen i den beskrivning som PwC gjort. I 

sin bedömning skriver revisorerna att huvudorsaken till den prognosticerade avvikelsen 

2018 är att kostnaderna för Gudlav Bilderskolans ersättningslokaler. Även i detta faktum 

är förvaltningen enig. Däremot delar inte förvaltningen revisorernas bild av att 

gymnasieverksamheten p.g.a. detta inte förväntas klara sin budget. Förvaltningen menar 

att verksamheten, även om det finns en förståelse från kommunstyrelsen att det är svårt, 

faktiskt har ett uppdrag att göra allt man kan för att arbeta in även dessa kostnader.  

 

Underlag för planering, fokus på långsiktig planering 

I sin granskning redogör PwC för relevanta fakta avseende det underlag som finns kring 

den långsiktiga planeringen för gymnasieverksamheten. Förvaltningen menar att det PwC 

redovisat stämmer överens med hur vi själva anser att det förhåller sig. 

Revisorernas påtalar i sin bedömning av detta område att det är positivt med det 

långsiktiga beslut om programutbud som kommunstyrelsen tagit. 

 

Uppföljning och analys av ekonomiskt resultat 

PwC redogör i sin granskning för hur verksamhetens ekonomiska resultat följs upp, 

analyseras och redovisas. Även i denna beskrivning instämmer förvaltningen fullt ut. I sin 

bedömning trycker revisorerna på att det inte görs en ekonomisk redovisning av den 

samlade gymnasieverksamheten. Förvaltningens kommentar till detta är att det stämmer. 

Samtidigt menar förvaltningen att det inte finns något krav på att göra en sådan 

redovisning. I nuvarande modell görs budget- och uppföljningsarbetet i mångt och 

mycket per verksamhetschef. I det här fallet innebär detta att delverksamheterna 

grundsärskola, gymnasiesärskola, skidgymnasiet och gymnasiet hanteras som en total i 

ekonomiskt hänseende. Vad gymnasieverksamheten specifikt har för ekonomiskt utfall 
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tas fram vid årsredovisningar och vid inrapportering av räkenskapssammandrag till SCB. 

Förvaltningen anser därför att nuvarande modell gällande detta område kan ligga fast. 

 

Återrapportering till kommunstyrelsen 

I sin granskning har PwC kartlagt hur gymnasieverksamhetens återrapportering till 

kommunstyrelsen sker. Revisorerna bedömer att återrapporteringen som görs till 

kommunstyrelsen är tillfyllest. Förvaltningen har inga kommentarer till detta. 

 

Lagrum 

Kommunallagen kap 6, § 38 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Anders Strindlund – KS 367/2018-4 

Revisionsrapport – KS 367/2018-1 

Sammanfattning revisionsrapport – KS 367/2018-2 

PWC Revisionsrapport –  KS 367/2018-3 

 

Utskottet för Unga och lärandes förslag till beslut 

Utskottet för unga och lärande föreslår 

Kommunstyrelsen besluta att 

 

- anta förvaltningens yttrande som sitt eget och överlämna det som svar till 

revisorerna. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Ansvarig handläggare 

Revisorerna  



    

 
    

Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2019-01-08 

 

 

 

Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

28 (68) 

§ 9  Dnr KS  420/2018 

       

Kvalitetsplan 2019-2021 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

- att fastställa Kvalitetsplan 2019-2021 

- att kompletteringar och förtydligande, utifrån avrapporteringar och beslut, kan 

tillföras under året. 

- att kvalitetsplanen revideras och fastställs för kommande två år i december 2019. 

 

Information 

Siv Sjödin, verksamhetschef för- och grundskolan, informerar om ärendet. Presenterar 

målen i kvalitetsplanen samt vilka verksamheter planen omfattar. Planen är en del av det 

systematiska kvalitetsarbetet. 

 

Informerar om en ändring som ska göras i dokumentet under Ledarskap och uppföljning. 

Korrigeras av förvaltningen. 

 

Ärendebeskrivning  

Varje huvudman inom skolväsendet ska, på huvudmannanivå, systematiskt och 

kontinuerligt planera, följa upp och utveckla utbildningen.  

 

Kommunstyrelsen har det övergripande ansvaret för planering, uppföljning och 

utveckling gällande nämndens ansvarsområde; förskola, pedagogisk omsorg, skola och 

fritidshem. 

 

Lokalt på varje skola har förskolechef och rektor ansvaret. 

Kvalitetsarbetet på enhetsnivå ska genomföras under medverkan av lärare, förskollärare, 

övrig personal och elever. Barn i förskolan, deras vårdnadshavare och elevernas 

vårdnadshavare ska ges möjlighet att delta i arbetet. 

 

Det systematiska kvalitetsarbetet ska dokumenteras. 

 

Förvaltningens bedömning 

Vid revidering av Kvalitetsplan 2018-2020 fastställdes fokusområden och uppdrag för 

rektor/förskolechef och för verksamhetschefer. Förtydliganden gjordes och 

Kvalitetsplanen fastställdes vid kommunstyrelsens sammanträde 2018-01-09, § 13. 

 

Inför fastställande av Kvalitetsplan 2019-2021 föreslås ingen ytterligare revidering. De tre 

prioriterade områdena kvarstår; Ökad måluppfyllelse, Pedagogiskt ledarskap och 

Trygghet och studiero. 
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Trygghet och studiero innefattar såväl skollagens kapitel 5, Trygghet och studiero samt 

kapitel 6, Åtgärder mot kränkande behandling. 

 

Samtliga uppdrag ligger till grund för kommande läsårs kvalitetsrapporter vilka redovisas 

hösten 2019. 

 

Lagrum 

Skollagen (2010:800) 4 kap 3-4§§ samt 6-7§§ 

Skollagen (2010:800) kapitel 5 och 6 

Skollagen (2010:800) kapitel 6 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Siv Sjödin – KS 420/2018-1 

Kvalitetsplan 2019-2021- KS 420/2018-2 

 

Utskottet för Unga och lärandes förslag till beslut 

Utskottet för unga och lärande föreslår 

Kommunstyrelsen besluta: 

 

- att fastställa Kvalitetsplan 2019-2021 

- att kompletteringar och förtydligande, utifrån avrapporteringar och beslut, kan 

tillföras under året. 

- att kvalitetsplanen revideras och fastställs för kommande två år i december 2019. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Ansvarig handläggare - Siv Sjödin 

Anders Åkerman, verksamhetschef Gymnasiet 
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§ 10 Dnr KS 256/2018  

 

Bidrag till Sollefteå Kvinnojour Amanda och Sollefteå Tjejjour 
Mia  
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

- att för verksamhetsåret 2019 bevilja Sollefteå Kvinnojour Amanda verksamhetsbidrag 

med 300 000 kr för anställd. Finansiering föreslås tas från pott särskilda satsningar, ID 

81256. 

Kvinnojouren uppmanas att söka andra bidrag. Kommunens bidrag kommer inte att 

krävas tillbaka om andra bidrag erhålls. 

 

- att för verksamhetsåret 2019 bevilja: 

• Sollefteå Kvinnojour Amanda 83 252 kr, varav 81 252 kr avser hyra och 2 000 kr 

telefonkostnad.  

• Sollefteå Tjejjour Mia 47 000 avseende hyra. 

Finansiering sker inom befintlig ram. 

- att ge förvaltningen i uppdrag att utreda möjligheterna till ett avtal om Idéburet 

offentligt partnerskap. 

 
Reservation 

John Åberg (S), Åsa Sjödén (S), Tommy Svensson (S), Stina Holmberg (S), Mikael 

Sjölund (S), Lillemor Edholm (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag. 

 

Information 

Maria Lindsbo, verksamhetschef Individ och familjeomsorgen, informerar om ärendet. 

Presenterar statistik för 2017 och 2018 gällande aktualiseringar som kommit in till Individ 

och familjeomsorgen samt antalet placeringar per november 2018. 

 

Kommunstyrelsen ges möjlighet att ställa frågor. 

 

Ärendebeskrivning 

Bidrag till Sollefteå Kvinnojour Amanda och Sollefteå Tjejjour Mia,  

1. Förvaltningens förslag till beslut angående verksamhetsbidrag till anställd 

 

Alt. 1 Utskottet för vård och omsorg föreslår kommunstyrelsen att för 

verksamhetsåret 2019 bevilja Sollefteå Kvinnojour Amanda 

verksamhetsbidrag med 405 000 kr motsvarande lönekostnad för en 

heltidsanställd administratör/verksamhetsutvecklare. 
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Alt.2 Utskottet för vård och omsorg föreslår kommunstyrelsen att för 

verksamhetsåret 2019 bevilja Sollefteå Kvinnojour Amanda 

verksamhetsbidrag med 300 000 kr motsvarande lönekostnad för en 

administratör/verksamhetsutvecklare på 75 %. 

Förslag på finansiering 
Utifrån kommunens kärva ekonomi lämnas finansieringen utan förslag. 

 

 

2. Förvaltningens förslag till beslut angående bidrag till hyra och telefon till 

Kvinnojouren Amanda och Tjejjouren Mia 

 

Utskottet för vård och omsorg föreslår kommunstyrelsen att för verksamhetsåret 2019 

bevilja: 

• Sollefteå Kvinnojour Amanda 83 252 kr, varav 81 252 kr avser hyra och 2 000 kr 

telefonkostnad.  

• Sollefteå Tjejjour Mia 47 000 avseende hyra. 

Förslag på finansiering 

Finansiering inom befintlig ram. 

3. Förvaltningens förslag till beslut angående Idéburet offentligt partnerskap 

Utskottet för vård och omsorg föreslår kommunstyrelsen att ge förvaltningen i uppdrag att 

tillsätta en arbetsgrupp för att undersöka möjligheter till ett avtal om Idéburet offentligt 

partnerskap. 

 

Ärendebeskrivning/Sammanfattning 

Sollefteå Kvinnojour Amanda ansöker om följande för verksamhetsåret 2019: 

1. Verksamhetsbidrag med 405 000 kr avseende en heltidsanställd 

administratör/verksamhetsutvecklare. 

2. Bidrag till hyra och telefonkostnader avseende kvinnojourens skyddade boende 

med 81 252 kr avseende lägenhetshyra samt 2 00 kr avseende telefonkostnader. 

Bidrag till hyra för Tjejjouren Mias lokal med 47 000 kr.  

3. Att Sollefteå kommun beslutar tillsätta en arbetsgrupp med uppdrag att, 

tillsammans med Individ- och familjeomsorgen utarbetar ett förslag till ett avtal 

gällande Idéburet offentligt partnerskap. 
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Allmänt  

Sollefteå kvinnojours verksamhet bygger på ideellt engagemang och bedrivs i dagsläget 

av nio volontärer samt en heltidsanställd administratör/verksamhetsutvecklare. 

Kvinnojouren har en hyreslägenhet som upplåts till kvinnor med eller utan barn i behov 

av tillfälligt skydd. Under kvinnojouren finns också tjejjouren Mias verksamhet. 

Tjejjouren stöttar unga tjejer som hamnat i destruktiva relationer. Deras arbete kan också 

ses som preventivt i syfte att hindra tjejer från att fastna i destruktiva mönster.  
 

Kvinnojourens verksamhet består främst i att, dygnet runt, utgöra ett stöd för våldsutsatta 

kvinnor, både genom telefonsamtal och vid skyddsplaceringar. Jouren tar emot kvinnor 

och barn från både Sollefteå kommun och andra kommuner. På senare tid har 

placeringarna tenderat att bli längre och mer komplicerade. Kvinnor av utländsk härkomst 

behöver ofta mycket hjälp av praktisk natur. Behovet av en heltidsanställd person som 

kan bemanna telefonen dagtid samt stötta de placerade kvinnorna och deras barn har ökat 

under det senaste året. 

 

Övrig verksamhet består i att utveckla verksamheten vad gäller rutiner, handlingsplaner, 

skyddsåtgärder m.m. utbilda jourens volontärer, samverka med bland annat Sollefteå 

kommun, Polisen och Migrationsverket, delta i mässor och andra evenemang samt att 

informera om jouren verksamhet till externa aktörer så som föreningar etc. 

Under 2017 hade jouren beläggning under 94 dygn, då var verksamheten stängd under två 

månader på grund av reparationer. Fram till den 16 november i år har beläggningen 

uppgått till 133 dygn, två placeringar pågår fram till åtminstone den 30 november.  

Under de senaste 12 månaderna har antalet kvinnor som tagit steget ur en relation präglad 

av våld ökat drastiskt i Sollefteå kommun. Vad detta beror på är svårt att sia om. En orsak 

torde bero på ökad medvetenhet framförallt hos våra nyanlända kvinnor. Situationen är 

likartad i många, men inte i alla, av landets kommuner.  

 

Per den 1 oktober månad 2017 hade Sollefteå kommun 5 kvinnor och 12 barn 

skyddsplacerade, samma siffra för 2018 uppgår till 10 respektive 15. 

 

Kvinnojouren Amanda har för verksamhetsåret 2017 erhållit bidrag från Länsstyrelsen i 

Skåne, 509 000 kr, vilket har möjliggjort en heltidsanställning samt en projektanställning 

på 25 % under 8 månader. Ett statsbidrag, 150 000 kr, har möjliggjort att skyddsåtgärder 

kunnat vidtas, att rutiner och handlingsplaner utarbetats samt att volontärer kunnat 

utbildas.  

 

För 2019 utgår för närvarande inga statliga bidrag till kvinnojourer. Huruvida det senare 

kommer att beslutas om statsbidrag är i nuläget ovisst. 

Sollefteå kommun har sedan ett flertal år tillbaka beviljat årliga bidrag till kostnader för 

hyra och telefon till både kvinnojouren och tjejjouren. 



    

 
    

Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2019-01-08 

 

 

 

Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

33 (68) 

 

För verksamhetsåret 2018 lämnades följande bidrag: 

Sollefteå Kvinnojour Amanda  81 152 kr, fördelat på: 

    79 152 kr lokalhyra 

    2 000 kr telefonkostnad 

Sollefteå Tjejjour Mia    46 000 kr, fördelat på: 

    42 000 kr lokalhyra 

    4 000 kr telefonkostnad 

Samtliga kommuner i länet där kvinnojourer finns, utom Sollefteå, lämnar årligen 

verksamhetsbidrag enligt följande: 

Kommun  Summa  Finansieras av 

Sundsvall  2 000 000  IFO 

Härnösand  775 000 IFO 

Örnsköldsvik  400 000-500 000 Samhällsbyggnadsförvaltningen 

Kramfors 375 000 Kommunstyrelsen 

Timrå  150 000 IFO 

Idéburet offentligt partnerskap (IOP) 

Vad är IOP? 

Det finns ingen legaldefinition på vad som är ett IOP. Det har av olika aktörer beskrivits 

som:  

• ett mellanting mellan upphandling och vanliga föreningsbidrag, där huvudsyftet är 

att skapa och utveckla verksamhet i idéburna organisationer genom dialog med det 

offentliga, 

• en samverkansmodell som inte bygger på marknadsmekanismer och kommersiella 

kontrakt, utan grundas på ömsesidighet, 

• en alltmer vanlig samverkansform som främst är inriktad på sociala insatser till 

utsatta EU-medborgare, hemlösa, personer med missbruksproblem eller 

psykiatrisk problematik samt våldsutsatta kvinnor, 

• en samverkansmodell mellan det offentliga och den idéburna sektorn 
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Ett IOP är ingen beställning av en vara eller tjänst som man på förhand vet vad det är och 

lägger anbud på. Ett IOP kan uppstå när en idéburen organisation har identifierat ett 

behov eller ett problem som man har en lösning på och där det offentliga ser att det 

behöver lösas. I den situationen kan det vara en god idé att ingå ett partnerskap. Då går 

det offentliga in med medel, lokaler och kanske arbetskraft och det idéburna med sin 

specifika kompetens. Med partnerskapet skapas en ny relation mellan den idéburna 

organisationen och det offentliga. Det är inte längre fråga om beställare och utförare, det 

är mer av samskapande mellan jämbördiga parter. 

 

I dag existerar ett 60-tal Idéburna partnerskap i landet där samverkan sker inom områden 

så som suicidprevention, hemlöshet, mottagande av migranter, krigs- och tortyrskakade, 

integration, ensamkommande flyktingbarn, familjehemsplacerade barn, krisberedskap och 

inte minst våldsutsatta kvinnor. 
 

Sveriges kommuner och landsting har bedrivit ett utvecklingsarbete om hur olika 

offentliga aktörer kan samarbeta med civilsamhället för att möta komplexa 

samhällsutmaningar. Arbetet resulterade i en rapport ”Utveckla idéburet offentligt 

partnerskap i kommuner landsting och regioner” som kom i maj 2018. 
 

Regeringen har den 7 juni 2018 tillsatt en utredning ”En tydlig definition av idéburna 

aktörer i välfärden”, Dir 2018:46. 

Enligt direktivet ska en särskild utredare ta fram ett förslag på en tydlig definition av 

idéburna aktörer som kan användas för att identifiera och avgränsa dessa från andra 

aktörer i välfärdsverksamheter och andra närliggande offentligt finansierade eller 

subventionerade verksamheter. Syftet med en definition av idéburna aktörer är att främja 

ett ökat idéburet deltagande i välfärden genom att underlätta vid bland annat 

bidragsgivning, lag-stiftning, köp av verksamhet och samverkan. Utredaren ska därför 

också ta fram exempel och beskriva tänkbara tillämpningsområden inom välfärden och 

angränsande områden där en definition av idéburna aktörer skulle kunna användas.  

Regeringens målsättning är att få fler idéburna organisationer att verka som aktörer i 

välfärden samt att öka den andel av offentligt finansierad eller subventionerad 

välfärdsverksamhet som bedrivs av idéburna aktörer. 

Utredaren ska bland annat: 
• identifiera idéburna aktörer inom välfärden eller andra närliggande offentligt 

finansierade eller subventionerade verksamheter,  

• föreslå riktlinjer, kriterier eller andra tillämpbara instrument för ingående av IOP, i 

syfte att främja samverkan mellan idéburna aktörer och det offentliga,  

• lämna nödvändiga författningsförslag  

Uppdraget ska redovisas senast den 14 december 2019.  
 

Bilaga: Avtal om IOP mellan Upplands Väsby kommun och kvinnojour  
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Förvaltningens bedömning 

Verksamhetsbidrag  

Kvinnojouren är en viktig komponent i och utgör ett komplement till socialtjänstens 

arbete med utsatta kvinnor och barn. En förutsättning för att jouren ska kunna ta emot 

våldsutsatta kvinnor och barn i sin jourlägenhet på ett bra sätt är att det finns tillgång till 

personal dygnet runt. De volontärer som arbetar i jouren kan endast att emot samtal 

utanför ordinarie arbetstid. Under dagtid är det den anställde som svarar för att emot 

samtal från utsatta kvinnor. Den anställde svarar också för att hjälpa kvinnorna i 

vardagen, en uppgift som har blivit alltmer viktig då många utsatta kvinnor är av utländsk 

härkomst och inte har någon erfarenhet av hur det är att leva i Sverige. Vidare bistår den 

anställde med myndighetskontakter samt följer med på besök till läkare, polis, advokat 

etc. Det vilar också på den anställde att sköta administration, utveckla verksamheten vad 

gäller rutiner och handlingsplaner samt att planera utbildningar och andra aktiviteter. 

Kvinnojourens arbete är också av vikt för att kommunen ska kunna uppfylla sitt åtagande 

enligt den regionala strategi för arbetet mot mäns våld mot kvinnor/våld i nära relationer i 

Västernorrland 2018-2021 som kommunen skrivet under.  

Då det för 2019 inte finns statliga bidrag att tillgå är det förvaltningens bedömning att ett 

verksamhetsbidrag avseende lönekostnad för en heltidsanställd bör beviljas motsvarande 

en heltids- eller deltidsanställning för att säkra att kvinnojouren även i fortsättningen kan 

ta emot våldsutsatta kvinnor. 

Hyra och telefon 

Förvaltningen bedömer att de bidrag som årligen utgått till kvinnojouren och tjejjouren 

och som avser hyra och telefonkostnader bör utgå även för 2019.  

 

Idéburet offentligt partnerskap 

Förvaltningen bedömer att möjligheter till ett avtal om Idéburet offentligt partnerskap bör 

utredas. Uppdraget bör ges till förvaltningen. 

Beslutsunderlag 

Bidragsansökan hyres- och telefonkostnader KS/256/2018–1 

Komplettering av tidigare ansökan KS/256/2018-2 

Förvaltningsyttrande Maria Lindsbo, KS/256/2018-4 

Avtal om IOP mellan Upplands Väsby kommun och kvinnojour KS/256/2018-5 

Protokoll UVO, § 292 KS7256/2018-6 

 

Utskottet för vård och omsorgs förslag till beslut 

1. Kommunstyrelsens utskott för vård och omsorgs beslut angående verksamhetsbidrag 

till anställd 
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Kommunstyrelsens utskott för vård och omsorg föreslår Kommunstyrelsen att för 

verksamhetsåret 2019 bevilja Sollefteå Kvinnojour Amanda verksamhetsbidrag med 

250 000 kr. 

Finansiering föreslås tas från pott särskilda satsningar. 

 

2. Kommunstyrelsens utskott för vård och omsorgs beslut angående bidrag till hyra och 

telefon till Kvinnojouren Amanda och Tjejjouren Mia 

Utskottet för vård och omsorg föreslår Kommunstyrelsen att för verksamhetsåret 2019 

bevilja: 

• Sollefteå Kvinnojour Amanda 83 252 kr, varav 81 252 kr avser hyra och 2 000 kr 

telefonkostnad.  

• Sollefteå Tjejjour Mia 47 000 avseende hyra. 

Finansiering sker inom befintlig ram. 

3. Kommunstyrelsens utskott för vård och omsorgs beslut angående Idéburet offentligt 

partnerskap 

Kommunstyrelsens utskott för vård och omsorg föreslår Kommunstyrelsen att ge 

förvaltningen i uppdrag att utreda möjligheterna till ett avtal om Idéburet offentligt 

partnerskap. 

 

Förslag till beslut på mötet 

Åsa Sjödén (S) med biträde av Stina Holmberg (S) föreslår att Sollefteå Kvinnojour 

Amanda beviljas bidrag på 405 tkr. Summan avräknas eventuellt sökta och beviljade 

stadsbidrag. Föreslår även bifall till punkt 2 och 3 i utskottets förslag. 

 

Kjell-Åke Sjöström (V) med biträde av Birgitta Häggkvist (VI) och Anton Ångman (C) 

föreslår att Sollefteå Kvinnojour Amanda beviljas bidrag på 300 tkr (alt 2 förvaltningens 

förslag). Uppmanar till att söka andra bidrag. Kommunens bidrag kommer inte att krävas 

tillbaka om andra bidrag erhålls. Föreslår även bifall till punkt 2 och 3 i utskottets förslag. 

 

Beslutsgång 

Ordförande Johan Andersson (C) frågar om Kommunstyrelsen beslutar enligt Åsa Sjödén 

(S) förslag till beslut eller enligt Kjell-Åke Sjöström (V) förslag till beslut. Finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt Kjell-Åke Sjöström (V) förslag till beslut. 

 

Skicka till 

Kvinnojouren Amanda 

Tjejjouren Mia 

Ansvarig handläggare 

Ekonomi 
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§ 11 Dnr KS  215/2018  

 

Avgifter inom Hälso- och sjukvård  
Beslut   

 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

att skicka informationen vidare till Kommunfullmäktige. 

 

Information från förvaltningen 

Beslut taget i KF den 29 oktober kan inte verkställas i enlighet med det fattade beslutet. 

 

Ärendebeskrivning/Sammanfattning 

Som beskrivet i underlaget till beslut behöver det administrativa systemet anpassning för 

att kunna hantera avgifter för hälso- och sjukvård. Det har framkommit att systemet för 

avgiftshantering behöver byggas om av flera konsulter från leverantören. I och med detta 

är vi först och främst beroende av tillgång till konsult vilket gör tidplanen svår att 

fastställa. Tidsramen gör det omöjligt att verkställa beslutet redan i januari. 

När systemet är uppbyggt behöver både legitimerad personal och avgiftshandläggare 

utbildning och nya rutiner och processer behöver implementeras. 

Rutiner har inte kunnat skapas innan vetskap om systemets uppbyggnad. 

Intentionen är att införa avgifter för Hälso- och sjukvårdsinsats av legitimerad personal så 

snart det bara är möjligt in i det nya året men senast innan första halvårets slut 2019.  

 

Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 
Max 6 månader utan intäkter för Hälso- och sjukvård. Intäkterna uppskattas till ca 

30 000:-/mån 

 

Beslutsunderlag  

Förvaltningsyttrande Sofia Lindahl, KS215/2018-7 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Ansvarig handläggare 

KF 
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§ 12 Dnr KS  /2018  

 

Delegeringsordning från Kommunstyrelsen 2019-2022 
Beslut 

   

Kommunstyrelsen beslutar 

 

1. Kommunstyrelsen beslutar anta reviderad delegeringsordning enligt upprättat 

förslag.  

2. Kommunstyrelsen beslutar att upphäva Riktlinjer för registrering och anmälan av 

delegeringsbeslut i kommunstyrelsen, beslutade 2015-02-03 § 34. 

 

Information  

Lena Andersson, utredare, informerar om ärendet. Presenterar bakgrunden till varför 

kommunstyrelsen beslutar om en delegeringsordning. Går igenom de förändringar som 

finns i ny delegeringsordning. 

Anmälan av delegeringsbeslut till Kommunstyrelsen förändras och förtydligas. 

 

Ärendebeskrivning/Sammanfattning 

Delegeringsordning behöver antas för ny mandatperiod och tidigare gällande 

delegeringsordning har därför reviderats. Några nya punkter har tillkommit liksom nya 

delegater. Några beslutspunkter föreslås tas bort. En ny kolumn har tillförts som anger hur 

besluten ska anmälas och återrapporteras till kommunstyrelsen. Chefer har grupperats i 

nivåer för att undvika att delegeringsordningen behöver göras om när nya 

chefsbefattningar tillkommer. Därutöver har dokumentet uppgraderats med nya paragrafer 

utifrån ny lagstiftning.  

Nytillkomna punkter eller delegater visas med röd text och överstrykningar anger att 

något bör tas bort i bifogat förslag till delegeringsordning.  

 

För de ändringar som föreslås kommer nedan en mer detaljerad redogörelse.  

Delegeringens avsnitt A 

• A011 och A012 föreslås tas bort då de rör daglig arbetsledning. 

• A034 har ändrade beloppsgränser. Den övre ändrade beloppsgränsen avgörs av 

gällande lagstiftning. Den undre ändrade gränsen avser att tydliggöra att inköp 

under 30 000 är att betrakta som verkställighet. 

• A042 och A044 föreslås tas bort då de är att betrakta som verkställighet.  

• A049, punkt a och b, kan utgå då lagstiftningen avser åtgärder som ska utföras 

före 2018-12-31.  

• Befattningen personalchef har ändrats till HR-chef.  

 

Delegeringens avsnitt B 

• B003 har tillförts ytterligare delegat i form av arkivansvarig. 

• B014 har förtydligats för att undvika olika tolkningar.  
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 Delegeringens avsnitt S 

• Delegater har tillförts i punkterna S110, S114, S120, S121, S140, S395, S396, 

S397, S404, S501, S502, S504, S505, S512, S516, S520, S521, S530, S531, S532, 

S540, S541, S542, S550, S551, S552, S553, S554. 

• S172 och S532 är nya beslutspunkter. 

• S004 föreslås tas bort då den är att betrakta som verkställighet. 

• S334 föreslås tas bort då den inte längre är aktuell. 

• S503 har allmänna utskottet som delegat i enlighet med den inledande 

beskrivningen av utskottens huvudsakliga ansvarsområden. 

 

Delegeringens avsnitt U 

• U009 är en nytillkommen beslutspunkt. 

 

Delegeringens avsnitt V 

• V110 innehåller ett förtydligande om att även tjänsteman kan delegeras att fatta 

beslut. 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen bedömer att de förändringar som gjorts i delegeringsordningen inte är av 

sådan omfattning och av sådan betydelse att en ny delegeringsordning behöver antas. Det 

rör sig således endast om en revidering.  

De större förändringar som gjorts förändrar inte innehållet i sak. Det gäller införandet av 

chefsnivåer som också över tid kommer att kopplas till AID-koder och föras in i 

anställningsavtalen. Vidare innehåller delegeringsordningen nu en egen kolumn för hur 

och i vilken omfattning besluten ska återrapporteras och anmäls till KS. Kolumnen i nu 

upprättad delegeringsordning avser att öka transparens och tydlighet för såväl 

förtroendevalda som tjänstemän men bedömningen är att återrapportering i form av 

anmälan till kommunstyrelsen behöver vidareutvecklas över tid. Förvaltningen finnar att 

den nu införda kolumnen för återrapportering möjliggör att tidigare beslut om Riktlinjer 

för registrering och anmälan av delegeringsbeslut i kommunstyrelsen, beslutade 2015-02-

03 § 34, kan upphävas. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

1. Kommunstyrelsen beslutar anta reviderad delegeringsordning enligt upprättat 

förslag.  

2. Kommunstyrelsen beslutar att upphäva Riktlinjer för registrering och anmälan av 

delegeringsbeslut i kommunstyrelsen, beslutade 2015-02-03 § 34. 

 

Skicka till 

Sekretariatet, Victoria Karlsson 

Handläggare Lena Andersson 
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§ 13 Dnr KS 57/2018  

 

Ansökan projektmedel – Arena Höga Kusten Inland 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

att skicka in ansökan om projektmedel avseende besöksnäringsprojektet ” Arena Höga 

Kusten inland” till Tillväxtverket, Europeiska regionala utvecklingsfonden.  

 

att medfinansiera ovan rubricerat projekt med  

524 395 (år 2019 fr.o.m aug), 1 490 878 kr (år 2020), 746 878 kr (år 2021) och  

681 883 kr (år 2022). 

 

Totalkostnaden för medfinansiering är densamma som vid tidigare ansökan beviljad av 

KS 2018-03-13, § 54. Fördelningen per år är dock annorlunda, se ”förslag på 

finansiering”. 

 

Ärendebeskrivning/Sammanfattning 

Sollefteå kommun arbetade i samverkan med Höga kusten destinationsutveckling AB och 

i dialog med besöksnäringsföretagare i Junsele fram en ansökan om utvecklingsmedel och 

skickade i mars 2018 in den till Tillväxtverkets Europeiska regionala utvecklingsfond 

med Region Västernorrland och Sollefteå kommun som medfinansiärer.  

Den ansökan ansågs, i sent skede, av Tillväxtverket inte vara komplett. Tid fanns inte för 

att genomföra efterfrågade kompletteringar och ansökan drogs därför tillbaka. 

 

Diskussioner har under hösten 2018 förts med Tillväxtverket om de delar som saknades. 

Kompletteringarna, förhandsbesked för bygglov och avtal om anläggningsarende, är 

framtagna. 

Den förra ansökan medfinansierades av Region Västernorrland och samtal har förts under 

hösten och de ser positiv på att vi skickar in en ny ansökan om medfinansiering. 

Ansökningsperioden hos Regionen är 2019-01-10 – 2019-01-16. 

 

Näringslivsenheten har i dialog med besöksnäringsföretagare i Junsele och Destination 

Höga Kusten beslutat att en ny ansökan ska skickas in.  

 

Projektets mål är att stärka kommunens (primärt de västra kommundelarna) små och 

medelstora besöksnäringsföretags professionalitet, hållbarhet och innovationskraft genom 

att ge tydliga förutsättningar och nya verktyg.  

Projektet ska skapa en arena där företagen genom samarbete kan utveckla nya produkter 

och tjänster, bygga en attraktiv plats med ett gott värdskap som innehåller fler 

besöksanledningar samt nya/utvecklade boendealternativ. 
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I det moderna besöksnäringsbygget krävs både fysiska och digitala aktiveter som 

förstärker upplevelsen. Digital innovation är en förutsättning för att kunna individanpassa 

de produkter och tjänster som skapar verkligt värde för besökaren. Det ger fler 

besöksanledningar året runt som innebär ett ökat antal besökare och därmed ökad 

lönsamhet. 
 

 

 

Arena Höga Kusten inland kommer under projektprocessen att arbeta tillsammans med 

Höga Kusten Destinationsutveckling AB med fokus på att öka antalet internationella 

besökare genom att anpassa produkter och tjänster mot en internationell marknad. 
 

Förväntade effekter på lång sikt är hållbar regional tillväxt och att regionens konkurrens- 

och attraktionskraft stärks bl.a. annat genom ökad samverkan, digital mognad och 

innovation. 

 

Förvaltningens bedömning 

Projektet fyller ett behov hos kommunens besöksnäringsföretag för att stärka 

konkurrenskraft, innovationshöjd och produktutveckling. Näringslivsenheten ser en tydlig 

nytta av projektet för kommunens företag, främst i kommunens västra delar. 

Besöksnäringen är den bransch där man nationellt ser störst möjligheter till tillväxt och är 

ett av kommunens prioriterade områden. 

 

Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 
Projektet finansieras dels ur KS budget för medfinansiering, ID 81360 med 296 029 kr (år 

2019), 860 108 kr (år 2020), 116 108 kr (år 2021) 720 308 kr (år 2022) resterande 

medfinansiering för respektive år, avsätts årligen från Näringslivsenhetens budget 

id.81802: 228 366 ( år 2019), 630 770 (år 2020), 630 770 (år 2021), 502 404 (år 2022).  

 

Beslutsunderlag/Lagrum 

• Tidigare inskickad ansökan.  

Den nya ansökan kommer att ha samma innehåll, dock kommer 

aktiviteterna att justeras tidsmässigt för att passa in i nya 

ansökningsperioden. 

• Ny justerad projektbudget. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelseförvaltningen föreslår kommunstyrelsen. 

 

att skicka in ansökan om projektmedel avseende besöksnäringsprojektet ” Arena Höga 

Kusten inland” till Tillväxtverket, Europeiska regionala utvecklingsfonden.  

 

att medfinansiera ovan rubricerat projekt med  

524 395 (år 2019 fr.o.m aug), 1 490 878 kr (år 2020), 746 878  kr(år 2021) och  

681 883 kr (år 2022). 
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Totalkostnaden för medfinansiering är densamma som vid tidigare ansökan beviljad av 

KS 2018-03-13, § 54. Fördelningen per år är dock annorlunda, se ”förslag på 

finansiering”. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Thoma Östlund 

Ingela Bergkvist 

Ekonomi 
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§ 14 Dnr KS  /2018  

 

Utökad investeringsbudget för exploateringskostnader vid 
utveckling och försäljning av Hamre 3:5 m.fl  
Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår  

Kommunfullmäktige besluta 

 

- att utöka Tekniska kontorets investeringsbudget 2019 med 10.000.000 kr, att använda 

för exploatering av Hamre 3:5, 4:87 och 4:90 

 

- att utöka Sollefteå stadsnäts investeringsbudget 2019 med 650.000 kr, att använda för 

exploatering av Hamre 3:5, 4:87 och 4:90 

 

- att ge kommunstyrelsen i uppdrag att ingå avtal och andra överenskommelser som krävs 

för att upplåta eller överlåta mark inom fastigheterna Hamre 3:5, 4:87 och 4:90 enligt 

bifogad områdeskarta. 

Prissättning av mark eller upplåtelse ska utgå från genomförd värdering och 

tillkommande exploateringskostnader. Kommunstyrelsen får rätt att delegera 

beslutanderätten avseende avtal och överenskommelser till tjänstgörande ordförande. 

 

Reservationer 

John Åberg (S), Åsa Sjödén (S), Tommy Svensson (S), Stina Holmberg (S), Mikael 

Sjölund (S), Lillemor Edholm (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag. 

 

Information 

Mikael Näsström, Verksamhetschef Näringsliv. Informerar om ärendet och ger en 

bakgrund till arbetet med Hamreområdet. Presenterar kort om processen, intressenterna 

som varit på plats och vad som sker framöver. Fler platser kan vara intressanta i 

kommunen. 

Kommunstyrelsen ges möjlighet att ställa frågor. 

 

Ärendebeskrivning/Sammanfattning 

Under en period har Hamreområdet i Långsele, Sollefteå kommun varit intressant för 

etablering av datahallar. Området har detaljplanerats och ett förslag till tomtindelning är 

framtagen. 

Området har besökts av ett stort antal investerare som har intresse av att förvärva hela 

eller delar av området. Kommunen har utvärderat intressenterna i samråd med Business 

Sweden och High coast invest. 

En värdering av markområdet är gjord. Värderingen, tillsammans med 

exploateringskostnaderna, 

utgör utgångspunkt för förhandlingen om köpeskilling vid förvärv av mark 
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inom området. 

 

För att kommunen ska kunna genomföra en försäljning av hela eller delar av området 

krävs att kommunen genomför att antal åtgärder som är av investeringskaraktär s.k. 

exploateringskostnader. 

Den väg som går genom området behöver flyttas, en befintlig 40 kV ledning ska 

markförläggas samt en redundant fiberförbindelse behöver dras fram till området. 

Dessutom behöver befintliga arrenden och servitut hanteras och lantmäteriförrättningar 

genomföras för att lösa fastighetsbildningen och vägfrågan i området. 

 

Kommunen har sedan i våras påbörjat arbetet med att färdigställa området för försäljning 

genom att ta fram kostnadsunderlag för exploateringen. För att flytta ledningen krävs 

också ny koncession, vilken ansökts hos Energimarknadsinspektionen. 

 

För att gå vidare med försäljningsprocessen krävs beslut om exploateringskostnaderna 

och delegering av uppdraget att teckna nödvändiga avtal och överenskommelser vid 

försäljning av mark. 

 

Förvaltningens bedömning 

Sollefteå kommun har sedan ett antal år tillbaka arbetet för att stimulera investeringar i 

elintensiv verksamhet. En av de platser som kommunen kan erbjuda för detta ändamål är 

Hamre, Långsele. Kommunen har tagit fram en ny detaljplan för Hamre-område som är 

anpassad för elintensiv verksamhet. Området är attraktivt för många investerare på 

grund av sina goda förutsättningar att ansluta mot elnätet med effekter upp till 500 MW. 

Områdets attraktion stärks av att det dessutom i många avseende är klart för att omgående 

påbörja byggnationer då elnätet finns på plats och detaljplanen är klar. 

 

Många investerare har under 207/2018 varit i kontakt med kommunen och besökt platsen. 

Nästa steg i utvecklingen av Hamreområdet är att fullfölja exploateringen av området och 

genomföra försäljningen av marken. 

 

Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 

Kostnaderna för exploateringen kommer att belasta fastigheterna i Hamreområdet. Vid 

försäljning skrivs värdet av fastigheterna inkl exploateringskostnaderna ner. 

 

Beslutsunderlag/Lagrum 

Områdeskarta 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelseförvaltningen föreslår kommunstyrelsen, föreslå kommunfullmäktige 

- att utöka Tekniska kontorets investeringsbudget 2019 med 10.000.000 kr, att använda 

för exploatering av Hamre 3:5, 4:87 och 4:90 

- att utöka Sollefteå stadsnäts investeringsbudget 2019 med 650.000 kr, att använda för 

exploatering av Hamre 3:5, 4:87 och 4:90 
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- att ge kommunstyrelsen i uppdrag att ingå avtal och andra överenskommelser som krävs 

för att försälja mark inom fastigheterna Hamre 3:5, 4:87 och 4:90 enlig bifogad 

områdeskarta. 

Prissättning av mark ska utgå från genomförd värdering och tillkommande 

exploateringskostnader. Kommunstyrelsen får rätt att delegera beslutanderätten avseende 

avtal och överenskommelser till tjänstgörande ordförande. 

 

Förslag till beslut på mötet 

Ulf Breitholtz (V) föreslår två förändring i tredje att satsen 

• försälja ändras till ” … .för att upplåta eller överlåta mark inom fastigheterna….”. 

• andra meningen ändras till ”Prissättning av mark eller upplåtelse ska utgå…” 

 

John Åberg (S) med biträde av Åsa Sjödén (S) föreslår ”…upplåta eller försälja…” i 

tredje att-satsen. 

 

Beslutsgång 

Ordförande Johan Andersson (C) ställer frågan om Kommunstyrelsen beslutar enligt 

första och andra att-satsen dvs att utöka investeringsbudgeten. Finner så. 

 

Ordförande frågar sedan om Kommunstyrseln beslutar enligt Ulf Breitholtz (V) förslag 

till formulering av tredje att-satsen eller enligt John Åberg (S) förslag. Finner Ulf 

Breitholtz (V) förslag. 
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§ 15 Dnr KS  /2018  

 

Återrapportering avveckling av Auroroa 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen tackar för informationen 

 

Informationer 

Huvudenhetschef Örjan Abrahamsson informerar om den avveckling som har skett av 

HVB-hemmet Aurora. 

 

Boendet har avvecklats per 2018-12-31. Kvarstående möbler och  

inventarier kommer att flyttas till övrig verksamhet. Lokalerna finns kvar då hyresavtalet 

löper till sista juni 2020.  

 

Sex personer har fortsatt anställning på stödboendet Adastra. Tre stycken har omplacerats 

till andra jobb inom kommunen medan 5 personer har sagts upp och en har sagt upp sig 

själv.  

 

Stödboendet Adastra – Källstavägen finns kvar. Avtalet uppsagt efter den sista mars 

2019. 
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§ 16 Dnr KS 24/2019  

 

Ansökan ekonomiskt omställningsstöd – Lillemor Edholm 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Ansökan beviljas. 

 

Jäv 

Lillemor Edholm (S) anmäler jäv och lämnar lokalen på denna punkt. 

 

Information 

Richard Styf, lönekamrer informerar om avtalet och förutsättningarna kring ansökan och 

uträkning. 

 

Ärendebeskrivning 

Lillemor Edholm (S) har ansökt om ekonomiskt anställningsstöd från 2019-01-01 i 

enlighet med pensionsavtalet OPF-KL. 

 

Kommunstyrelsen har i egenskap av Pensionsmyndighet att besluta om ansökan. 

 

Ekonomiska konsekvenser 

Löner har räknat fram underlag för ersättningen. 

 

Förvaltningens bedömning 

Ansökan bör beviljas i enlighet med reglerna i pensionsavtalet OPF-KL. 

 

Beslutsunderlag 

Pensionsavtal OPF-KL 

Uträkning av ersättning, Lillemor Edholm 
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§ 17 Dnr KS 23/2019  

 

Ansökan ekonomiskt omställningsstöd – Åsa Nilsson 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Ansökan beviljas. 

 

Jäv 

Åsa Nilsson (S) anmäler jäv och lämnar lokalen på denna punkt. 

 

Information 

Richard Styf, lönekamrer informerar om avtalet och förutsättningarna kring ansökan och 

uträkning. 

 

Ärendebeskrivning 

Åsa Nilsson (S) har ansökt om ekonomiskt anställningsstöd från 2019-01-01 i enlighet 

med pensionsavtalet OPF-KL. 

 

Kommunstyrelsen har i egenskap av Pensionsmyndighet att besluta om ansökan. 

 

Ekonomiska konsekvenser 

Löner har räknat fram underlag för ersättningen. 

 

Förvaltningens bedömning 

Ansökan bör beviljas i enlighet med reglerna i pensionsavtalet OPF-KL. 

 

Beslutsunderlag 

Pensionsavtal OPF-KL 

Uträkning av ersättning, Åsa Nilsson 
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§ 18 Dnr KS 22/2019  

 

Ansökan om avgångsersättning – John Åberg 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Ansökan beviljas. 

 

Jäv 

John Åberg (S) anmäler jäv och lämnar lokalen på denna punkt. 

 

Information 

Richard Styf, lönekamrer informerar om avtalet och förutsättningarna kring ansökan och 

uträkning. 

 

 

Ärendebeskrivning 

John Åberg (S) har ansökt om avgångsersättning från 2019-01-01 i enlighet med 

pensionsavtalet PBF. 

 

Kommunstyrelsen har i egenskap av Pensionsmyndighet att besluta om ansökan. 

 

Ekonomiska konsekvenser 

Löner har räknat fram underlag för ersättningen. 

 

Förvaltningens bedömning 

Ansökan bör beviljas i enlighet med reglerna i pensionsavtalet PBF. 

 

Beslutsunderlag 

Pensionsavtal PBF 

Uträkning av ersättning, John Åberg 
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§ 19 Dnr KS 21/2019  

 

Ansökan om avgångsersättning – Mikael Sjölund 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Ansökan beviljas. 

 

Information 

Richard Styf, lönekamrer informerar om avtalet och förutsättningarna kring ansökan och 

uträkning. 

 

Jäv 

Mikael Sjölund (S) anmäler jäv och lämnar lokalen på denna punkt. 

 

Ärendebeskrivning 

Mikael Sjölund (S) har ansökt om avgångsersättning från 2019-01-01 i enlighet med 

pensionsavtalet PBF. 

 

Kommunstyrelsen har i egenskap av Pensionsmyndighet att besluta om ansökan. 

 

Ekonomiska konsekvenser 

Löner har räknat fram underlag för ersättningen. 

 

Förvaltningens bedömning 

Ansökan bör beviljas i enlighet med reglerna i pensionsavtalet PBF. 

 

Beslutsunderlag 

Pensionsavtal PBF 

Uträkning av ersättning, Mikael Sjölund 
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§ 20 Dnr  

 

Val av kommunstyrelsens allmänna utskott 2019-2022 
Beslut 

 

Kommunstyrelsens beslutar 

 

Till ledamöter och ersättare i kommunstyrelsens allmänna utskott utses: 

 

 

Parti Ordinarie Parti Ersättare 

S Åsa Sjödén S Torbjörn Persson 

S John Åberg S Tommy Svensson 

VI Birgitta Häggkvist VI Mattias Ahlenhed 

C Johan Andersson C Maria Wennberg 

V Marie Hansson V Kjell-Åke Sjöström 

 

Ordförande 

Johan Andersson (C) 

 

Vice ordförande 

Birgitta Häggkvist (VI) 

  

 

Förslag till beslut på mötet 

 

Valberedningens ordförande Maria Wennberg presenterar namnen för V, VI och C. 

 

Åsa Sjödén (S) presenterar namnen för S. 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Sekretariatet – Guniris Jonasson 

Ledamöter och ersättare 
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§ 21 KS /2019 

 

Val av kommunstyrelsens utskott unga och lärande 2019-2022 
Beslut 

 

Kommunstyrelsens beslutar 

 

Till ledamöter och ersättare i kommunstyrelsens utskott unga och lärande utses: 

 

Parti Ordinarie Parti Ersättare 

S John Åberg S Tommy Svensson 

S Stina Holmberg M Sven-Olov Gradin 

VI Jörgen Åslund VI Anton Molén 

C Maria Wennberg C Anton Ångman 

V Sebastian Nygren V Ulf Breitholtz 

 

Ordförande 

Maria Wennberg (C) 

 

Vice ordförande 

Sebastian Nygren (V) 

  

Förslag till beslut på mötet 

 

Valberedningens ordförande Maria Wennberg presenterar namnen för V, VI och C. 

 

Åsa Sjödén (S) presenterar namnen för S. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Sekretariatet – Guniris Jonasson 

Ledamöter och ersättare 
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§ 22 KS /2019  

 

Val av kommunstyrelsens utskott vård och omsorg 2015-2018 
Beslut 

 

Kommunstyrelsens beslutar 

 

Till ledamöter och ersättare i kommunstyrelsens utskott vård och omsorg utses: 

 

Parti Ordinarie Parti Ersättare 

S Åsa Nilsson S Susanne Lindahl 

S Lennart Önblad S Torbjörn Persson 

VI Ulrika Bergman VI Birgitta Häggkvist 

C Monica Tirri C Joel Ölund 

V Kjell-Åke Sjöström V Marie Hansson 

 

Ordförande 

Kjell-Åke Sjöström (V) 

 

Vice ordförande 

Ulrika Bergman (VI)  

 

Förslag till beslut på mötet 

 

Valberedningens ordförande Maria Wennberg presenterar namnen för V, VI och C. 

 

Åsa Sjödén (S) presenterar namnen för S. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Sekretariatet – Guniris Jonasson 

Ledamöter och ersättare 
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§ 23 KS /2019 

 

Val av kommunstyrelsens utskott samhällsutveckling 2019-2022 
Beslut 

 

Kommunstyrelsens beslutar 

 

Till ledamöter och ersättare i kommunstyrelsens utskott samhällsutveckling utses: 

  

Parti Ordinarie Parti Ersättare 

S Lillemor Edholm S Åsa Sjödén 

S Mikael Sjölund S Morgan Nordin 

VI Roger Johansson VI Jörgen Åslund 

C Daniel Höglund C Johan Andersson 

V Ulf Breitholtz V Sebastian Nygren 

 

Ordförande 

Roger Johansson (VI) 

 

Vice ordförande  

Ulf Breitholtz (V) 

 

Förslag till beslut på mötet 

 

Valberedningens ordförande Maria Wennberg presenterar namnen för V, VI och C. 

 

Åsa Sjödén (S) presenterar namnen för S. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Sekretariatet – Guniris Jonasson 

Ledamöter och ersättare 
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§ 24 Dnr 

 

Val av ledamöter i Pensionärsrådet 
Beslut 

 

Kommunstyrelsens beslutar 

 

 

Till ledamöter pensionärsrådet utses: 

 

Parti Ordinarie 

S Åsa Sjödén 

C Monica Tirri 

V Kjell-Åke Sjöström 

 

Förslag till beslut på mötet 

 

Valberedningens ordförande Maria Wennberg presenterar namnen för V och C. 

 

Åsa Sjödén (S) presenterar namnen för S. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Sekretariatet – Guniris Jonasson 

Ledamöter och ersättare 

pensionärsföreningarna 
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§ 25 Dnr 

 

Val av ledamöter i Funktionsrättsrådet 
Beslut 

 

Kommunstyrelsens beslutar 

 

 

Till ledamöter funktionsrättsrådet utses: 

 

Parti Ordinarie 

S Lillemor Edholm 

VI Ulrika Bergman 

V Inger Fängström 

 

 

Förslag till beslut på mötet 

 

Valberedningens ordförande Maria Wennberg presenterar namnen för V och VI. 

 

Åsa Sjödén (S) presenterar namnen för S. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Sekretariatet – Guniris Jonasson 

Ledamöter och ersättare 

Berörda föreningar 
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§ 26 Dnr 

 

Val av ombud kommuninvest föreningsstämma 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Välja Gunilla Fluur (VI) som ordinarie och Mikael Sjölund som ersättare till 

Kommuninvest föreningsstämma. 

 

Förslag till beslut på mötet 

Valberedningens ordförande Maria Wennberg (C) och Åsa Sjödén presenterar 

namnförslagen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Sekretariatet – Guniris Jonasson 

Ledamöter och ersättare 

Kommuninvest 
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§ 27 Dnr 

 

Val av ledamot till Koll 2020 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Välja Birgitta Häggkvist (VI) som ledamot till Koll 2020. 

 

Förslag till beslut 

Valberedningens ordförande Maria Wennberg (C) föreslår Birgitta Häggkvist (VI). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Sekretariatet – Guniris Jonasson 

Ledamöter och ersättare 

Kollektivtrafikmyndigheten 

Kommunplanerare Ulla Ullstein 
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§ 28 Dnr 

 

Val av ledamot Dig 2020 
 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Välja Roger Johansson (VI) som ledamot till Dig 2020. 

 

Förslag till beslut 

Valberedningens ordförande Maria Wennberg (C) föreslår Roger Johansson (VI). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Sekretariatet – Guniris Jonasson 

Ledamöter och ersättare 

Kollektivtrafikmyndigheten 

Kommunplanerare Ulla Ullstein 

 



    

 
    

Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2019-01-08 

 

 

 

Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

60 (68) 

§ 29 Dnr 

 

Val av ledamot Styrgrupp Kollektivtrafikmyndigheten 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Välja Linus Källgren (VI) som ledamot till Styrgrupp Kollektivtrafikmyndigheten 

 

Förslag till beslut 

Valberedningens ordförande Maria Wennberg (C) föreslår Linus Källgren (VI). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Sekretariatet – Guniris Jonasson 

Ledamöter och ersättare 

Kollektivtrafikmyndigheten 

Kommunplanerare Ulla Ullstein 
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§ 30 Dnr 

 

Val av ledamöter Styrgrupp för Fiskevandringsvägar 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Till ledamöter styrgrupp för fiskevandringsvägar utses: 

 

Parti Ordinarie 

VI Jörgen Åslund 

V Christer Borg 

C Paul Höglund 

S John Åberg 

M Folke Lindgren 

SD Roger Westerlund 

 

Förslag till beslut på mötet 

Respektive parti presenterar förslag på ett namn enligt ovan. 
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§ 31 Dnr KS 429/2018 

 

Särskilda förordnanden inom socialtjänstens ansvarsområden 
Beslut 

 

1. Kjell-Åke Sjöström (V) och Ulrika Bergman (Vi), ledamöter i kommunstyrelsen, 

förordnas att på nämndens vägnar fatta beslut enligt lagen (1990:52) med särskilda 

bestämmelser om vård av unga (LVU) vad gäller 6 §, första och andra stycket, 9 

§, tredje stycket, 11 §, första, andra och tredje stycket, 27 §, andra stycket samt 30 

§, andra stycket, 14 §, andra stycket. 

 

2. Kjell-Åke Sjöström (V) och Ulrika Bergman (Vi), ledamöter i kommunstyrelsen, 

förordnas att på nämndens vägnar fatta beslut enligt lagen (1988:870) om vård av 

missbrukare i vissa fall (LVM) vad gäller 13 §, andra stycket och 18b §. 

 

3. Annika Modéen, verksamhetschef, individ- och familjeomsorg (IFO), Hans-Åke 

Öst, enhetschef IFO, Carina Lidefjord, enhetschef IFO, Maria Bergqvist, 

ärendehandledare, Monica Kuronen, ärendehandledare förordnas att besluta enligt 

43 §, 2:a punkten, LVU. 

 

Ärendebeskrivning 

Inom ramen för lagen med särskilda bestämmelser om vård av unga, LVU, och lagen om 

vård av missbrukare i vissa fall, LVM, uppstår ibland situationer som kräver omedelbara 

beslut där utskottets beslut inte kan avvaktas. Det kan t.ex. gälla ett omedelbart 

omhändertagande av barn eller personer med akut, livshotande tillstånd till följd av 

långvarigt missbruk. 

 

Eftersom nämndens eller utskottets beslut i sådana fall inte kan avvaktas har lagstiftaren 

föreskrivit en särskild beslutsordning. Förutom ordförande i ansvarig nämnd kan 

beslutanderätten förordnas till en eller flera ordinarie ledamöter i ansvarig nämnd. 

 

Ett förordnande skiljer sig från delegation på så sätt att ansvarig nämnd, i detta fall 

kommunstyrelsen, i ett särskilt beslut måste namnge den eller de ledamöter som 

förordnandet avser. 

 

I vissa fall kan ett särskilt förordnande också avse tjänstemän vilket är fallet i beslut enligt 

43 § andra stycket LVU gällande begäran om polishandräckning för att genomföra ett 

beslut om vård eller omhändertagande med stöd av LVU. 
 

De beslut som här avses har i kommunstyrelsens delegeringsordning nummer V083, 

V085, V087, V089, V104, V105, V110, V120 och V121. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

1. Kjell-Åke Sjöström (V) och Ulrika Bergman (Vi), ledamöter i kommunstyrelsen, 
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förordnas att på nämndens vägnar fatta beslut enligt lagen (1990:52) med särskilda 

bestämmelser om vård av unga (LVU) vad gäller 6 §, första och andra stycket, 9 

§, tredje stycket, 11 §, första, andra och tredje stycket, 27 §, andra stycket samt 30 

§, andra stycket, 14 §, andra stycket. 

 

2. Kjell-Åke Sjöström (V) och Ulrika Bergman (Vi), ledamöter i kommunstyrelsen, 

förordnas att på nämndens vägnar fatta beslut enligt lagen (1988:870) om vård av 

missbrukare i vissa fall (LVM) vad gäller 13 §, andra stycket och 18b §. 

 

3. Annika Modéen, verksamhetschef, individ- och familjeomsorg (IFO), Hans-Åke 

Öst, enhetschef IFO, Carina Lidefjord, enhetschef IFO, Maria Bergqvist, 

ärendehandledare, Monica Kuronen, ärendehandledare förordnas att besluta enligt 

43 §, 2:a punkten, LVU. 

 

4. Vid kommunstyrelsens sammanträde 2019-01-25 kompletteras med ytterligare ett 

namn till punkten 3. 

 

Förslag till beslut på mötet 

Åsa Sjödén (S) föreslår att punkt 4 stryks då inget förslag finns idag. 

 

Beslutsgång 

Ordförande Johan Andersson (C) ställer frågan om punkt 4 stryks enligt förslag från Åsa 

Sjödén (S). Finner så. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Ann-Katrin Lundin 

Berörda politiker och tjänstemän 
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§ 32 Dnr KS 8/2019 

 

Delgivningar 
 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar att delgivningarna noteras och läggs till handlingarna. 

 

Ärendebeskrivning 

Följande handlingar har lämnats till kommunstyrelsen för delgivning. 

 

Jävsnämnden, Sollefteå kommun 

Paragraf Datum Beslut Handläggare 

§ 77 2018-12-12 Beslut livsmedelskontroll Maria Söderlund 

 

Kommunstyrelsens ordförande –Beslut särskiltförordnande 

 

Region Västernorrland – Verksamhetsberätelse Hållbarhetsrådet, Verksamhetsplan 

Hållbarhetsrådet,  

 

Region Västernorrland – Yttrande över Örnsköldsviks kommuns remiss av 

trafikförsörjningsprogram för färdtjänst och riksfärdtjänst 

 

Din tur – Protokoll för Förbundsdirektionens sammanträde 2018-12-13, Långtidsplan,  

 

Samordningsförbundet – Förbundsstyrelsens sammanträdesprotokoll 2018-12-12 

 

Länsstyrelsen Västernorrland – Lokal trafikföreskrifter del av väg 87 

 

KPMG – revisionsrapport ”Grundläggande granskning” Styrelsen Höga kusten Airport 

AB. 

 

Arbetsmiljöverket – Avslutat ärende – Medborgarkontoret 

 

Arbetsmiljöverket – Avslutat ärende – Rödsta skola och förskola 
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§ 33 Dnr KS 7/2019 

 

Delegeringsbeslut 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar att delegeringsbesluten läggs till handlingarna. 

 

Ärendebeskrivning 

Till kommunstyrelsens sammanträde har följande delegationsbeslut lämnats för 

redovisning. 
    

- Kommunstyrelsen 
Datum Ärendetyp Beslut Delegat 

2018-12-11 Bidragsansökan Sollefteå 

Sportryttarförening 

13/2018 Åsa Sjödén 

2018-12-11 Bidragsansökan 

Holaryttarförening 

14/2018 Åsa Sjödén 

2018-12-11 Bidragsansökan Ramsele 

Fältrittklubb 

15/208 Åsa Sjödén 

2018-10-17 Markförsäljning Ställverk 

Rödsta 

 

16/2018 Åsa Sjödén 

- Utskottet för vård och omsorg 
 

Beslut om bistånd enligt SoL och LSS (vuxen/LSS, barn-unga-familj, 

försörjningsstöd) 

December 2018, delegat handläggare 

 

Beslut i individärenden i kommunstyrelsens utskott för vård och omsorg  

2018-12-12-14, §§ 273-282, §§ 285-288  

Bistånd enligt 4 kap 1 § SoL 

Tre ärenden Övervägande 

Bistånd enligt 9 § punkt 2 LSS 

Bistånd enligt 4 kap 1 § SoL 

Bistånd enligt SoL, 

Vård med stöd av LVM, 

Yttrande angående besvär över beslut 

Förlängning av avtal med jourfamiljehem 

Medel ur hjälpfonden 

Tre ärenden upphörande av LVU 
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Utskottet för Samhällsutveckling 
 

Miljö-, bygg- och livsmedelsärenden 

Nummer Datum Beslut 

Ks-2018-1342 Tillstånd enskilt avlopp 

 

Ks-2018-1347 

Bekräftelse på inkommen 

anmälan o startbesked 

 Ks-2018-1351 Föreläggande 

 Ks-2018-1353 Tillstånd enskilt avlopp 

 Ks-2018-1354 Beslut 

 Ks-2018-1355 Beslut 

 Ks-2018-1356 Beslut 

 Ks-2018-1357 Beslut 

 Ks-2018-1358 Beslut 

 Ks-2018-1359 Beslut om avgift 

 Ks-2018-1361 Beslut om avgift 

 Ks-2018-1362 Slutbesked 

 Ks-2018-1363 Tillstånd enskilt avlopp 

 Ks-2018-1364 Slutbesked 

 

Ks-2018-1365 

Bekräftelse på mottagen 

anmälan och startbesked Installation av braskassett. 

Ks-2018-1366 Tillstånd enskilt avlopp 

 Ks-2018-1367 Startbesked 

 Ks-2018-1368 Slutbesked Installation av vedeldad kamin 

Ks-2018-1369 Slutbesked 

 Ks-2018-1370 Intyg om registrering 

 Ks-2018-1371 Beslut Tobak och folköl 

Ks-2018-1372 Slutbesked Installation av eldstad och rökrör 

Ks-2018-1373 Beslut Tobak 

Ks-2018-1374 Intyg om registrering  

Ks-2018-1375 Förbud 

 

Ks-2018-1376 

Bekräftelse på mottagen 

anmälan och startbesked  

Ks-2018-1377 Beslut Alkohol 

Ks-2018-1378 

Bekräftelse på mottagen 

anmälan och startbesked 

 Ks-2018-1379 Beslut Tobak 

Ks-2018-1380 Beslut Tobak 

Ks-2018-1381 Beslut Tobak 

Ks-2018-1382 Beslut Tobak 

Ks-2018-1383 Beslut Tobak 

Ks-2018-1384 Beslut Tobak 



    

 
    

Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2019-01-08 
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Ks-2018-1385 Beslut Tobak 

Ks-2018-1387 Beslut 

 Ks-2018-1388 Beslut 

 Ks-2018-1389 Beslut om riskklassning 

 

Ks-2018-1390 

Anmälan för registrering 

av livsmedelsanläggning 

 Ks-2018-1392 Beslut 

 Ks-2018-1393 Beslut 

 Ks-2018-1394 Förbud 

 Ks-2018-1395 Beslut 

 Ks-2018-1396 Slutbesked 

 Ks-2018-1397 Slutbesked 

 Ks-2018-1398 Slutbesked 

 Ks-2018-1399 Förbud 

 Ks-2018-1400 Förbud 

 Ks-2018-1401 Beslut 

 Ks-2018-1402 Beslut 

 Ks-2018-1403 Beslut Upphäva förbud 

Ks-2018-1404 Beslut 

 Ks-2018-1405 Beslut Upphäva förbud 

Ks-2018-1406 Beslut Upphäva förbud 

Ks-2018-1407 Beslut 

 Ks-2018-1408 Föreläggande Föreläggande om att inkomma med kompletteringar. 

Ks-2018-1410 Föreläggande 

 Ks-2018-1411 Förbud 

 Ks-2018-1413 Förbud 

 Ks-2018-1414 Intyg om registrering 

 Ks-2018-1415 Förbud 

 Ks-2018-1416 Förbud 

 Ks-2018-1417 Förbud 

 Ks-2018-1418 Förbud 

 Ks-2018-1419 Förbud 

 Ks-2018-1420 Förbud 

 Ks-2018-1421 Förbud 

 Ks-2018-1422 Beslut Upphäva förbud 

Ks-2018-1423 Beslut Upphäva beslut om förbud 

Ks-2018-1424 Beslut Strandskyddsdispens kraftledning rödstabäcken 

Ks-2018-1425 Förbud 

 Ks-2018-1426 Beslut Strandskyddsdispens transformatorstation 

Ks-2018-1427 Förbud 

 Ks-2018-1428 Förbud 
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Ks-2018-1429 Beslut 

 Ks-2018-1430 Förbud 

 

Ks-2018-1431 

Beslut om bygglov och 

startbesked Fasadändring 

Ks-2018-1432 Förbud 

 Ks-2018-1433 Förbud 

 Ks-2018-1434 Förbud  

Ks-2018-1435 Slutbevis  

Ks-2018-1436 Förbud  

Ks-2018-1438 Beslut Upphävande av beslut 

Ks-2018-1439 Slutbesked  

Ks-2018-1440 Slutbesked  

Ks-2018-1442 Startbesked  

Ks-2018-1443 Startbesked  

Ks-2018-1444 Slutbesked  

 


